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Čestitamo Vam
Dan Općine 

Koprivnički Ivanec
i blagdan Župe 

sv. Ivana Krstitelja!

Uređeno malonogometno igralište

i prostorije NK Sloga
Izgrađena pješačka staza 
sa izgrađenom javnom rasvjetom 
na potezu Koprivnički Ivanec – Goričko
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Izgradnja nogostupa na dijelu ulice Matije Gupca
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Završno asfaltiranje pješačke staze

Koprivnički Ivanec - Goričko
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Poštovane mještanke i mještani Općine Koprivnički 
Ivanec, srdačno Vas pozdravljam. Dopustite mi da Vas na 
sljedećih nekoliko stranica upoznam sa zbivanjima u našoj 
općini, sa zacrtanim ciljevima i s ostvarenim rezultatima u 
prvoj godini moga mandata.

Za početak - projekt „Izgradnje pješačke staze sa izgrad-
njom javne rasvjete na potezu Koprivnički Ivanec – Gorič-
ko“. Stupanjem na dužnost preuzeo sam postupak pret-
hodno raspisane javne nabave za izgradnju pješačke staze 
s izgradnjom javne rasvjete na potezu Koprivnički Ivanec -  
Goričko, od strane bivše općinske vlasti kojima je za navede-
ni projekt odobren kredit u iznosu od 2.000.000,00 kn, dok 
je ukupna vrijednost projekta 3.159.737,90 kn s PDV-om. 
Razliku sredstava Općina Koprivnički Ivanec je osigurala iz 
vlastitih prihoda, što je ispostavom dosadašnjih situacija i 
plaćeno. S obzirom da se radi o vrlo bitnoj komunalnoj in-
frastrukturi, a u navedenom trenutku nije bilo raspoloživih 
EU ili državnih natječaja, predložio sam Općinskom vijeću 
Općine Koprivnički Ivanec da se navedeni projekt prihvati i 
da se sa njim krene u realizaciju, a što je i odobreno. Izvođač 
radova je tvrtka „MOD d.o.o.“ iz Koprivnice, a uslugu struč-
nog nadzora obavlja poduzeće “Petgrad d.o.o.” iz Koprivni-
ce. Ukupna vrijednost stručnog nadzora iznosi 68.750,00 

kn s PDV-om. Realizacija navedenog projekta podići će razi-
nu prometne sigurnosti, ali i omogućiti žiteljima naše opći-
ne veći standard i komociju.

Drugi veliki projekt koji smo proveli je izgradnja nogo-
stupa na dijelu ulice Matije Gupca u Koprivničkom Ivancu 
– DIONICA 1. Navedenom projektu krajem 2022. godine 
ističe Građevinska dozvola, te je bilo nužno započeti radove 
na istome, kako bismo izbjegli izradu nove projektno - teh-
ničke dokumentacije, a što bi izazvalo dodatne nepotrebne 
troškove. Navedeni projekt smo odučili podijeliti na dvije 
dionice, gledajući financijsko stanje i načelo prioriteta. Po-
djelu troškovnika je napravila tvrtka „Coart d.o.o.“ iz Ko-
privnice, koja je i izradila cjelokupan projekt, a DIONICA 1 
obuhvaća izgradnju nogostupa u ulici Matije Gupca od spo-
ja sa Vinogradskom ulicom (od kružnog toka) do spoja sa 
ulicom Braće Radića (do dječjeg igrališta) po desnoj strani, 
ako se gleda prema sjeveru. Navedena DIONICA 1 uključuje 
i izgradnju oborinske odvodnje duž cijele navedene trase, 
a u ovoj dionici je još i produžena oborinska odvodnje do 
kućnog broja 89, ali sa suprotne strane ceste. Izvođač rado-
va je poduzeće “Tehno-Elektro d.o.o.” iz Đakova, a ukupna 
vrijednost radova iznosi 1.510.246,19 kn s PDV-om. Struč-
ni nadzor nad izgradnjom staze obavlja poduzeće “Petgrad 

Obraćanje načelnika 
ZORANA VRABELJA, mag.oec.

Načelnik Zoran Vrabelj

Kao što smo i obećali, općina polako postaje 
jedno veliko gradilište. Pokrenuli smo niz 
investicija u zadnjih godinu dana, a od 
samog su nam početka mandata prioritet 
izgradnja dječjeg vrtića i osnovne škole sa 
sportskom dvoranom. Vjerujem da ćemo i to 
u narednom periodu pokrenuti i realizirati.
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d.o.o.” iz Koprivnice, a ukupna vrijednost stručnog nadzora 
iznosi 24.250,00 kn s PDV-om. Ovih dana našoj je Općini 
odobreno 250.00,00 kuna na natječaju Ministarstva regi-
onalnoga razvoja i fondova Europske unije što nam je na-
ravno dodatni poticaj. Za istu dionicu predali smo zahtjev 
za kapitalnu pomoć Koprivničko - križevačkoj županiji i 
prijavili se na natječaj Ministarstva prostornoga uređenja, 
graditeljstva i državne imovine te se nadamo pozitivnim is-
hodima prijava. S navedenom stazom ćemo dodatno podići 
sigurnost naših mještana, posebno djece, a također ćemo 
dobiti i puno ljepšu vizuru naselja. Nakon izgradnje DIONI-
CE 1, slijedi izgradnja DIONICE 2, koja predstavlja završnu 
dionicu, a obuhvaća izgradnju nogostupa i oborinske od-
vodnje u preostalom dijelu ulice, gdje bi staza išla desnom 
stranom prema sjeveru, a obuhvaća i spojnu cestu s Kopriv-
ničkom ulicom.

Na održanom sastanku s gospodinom Guzalićem, rav-
nateljem Županijske uprave za ceste, načelno je dogovoren 
plan i raspored obnavljanja županijskih cesta na području 
naše općine. Ovih dana odrađeni su radovi na obnovi kolni-

ka na južnom dijelu Koprivničke ulice u Koprivničkom Ivan-
cu (od spoja sa Gradom Koprivnicom, pa sve do Crkve sv. 
Ivana Krstitelja). U 2023. godini je u planu modernizacija 
Vinogradske ulice u Koprivničkom Ivancu, dok je u 2024. 
godini plan modernizirati ulice Matije Gupca i Braće Radića 
u Koprivničkom Ivancu. Nakon modernizacije navedenih 
županijskih cesta, a s obzirom da su županijske ceste u na-
seljima Goričko, Kunovec i Botinovec ranije modernizirane, 
ostaje nam samo županijska cesta prema naselju Pustako-
vec, koju namjeravamo modernizirati nakon izgradnje ka-
nalizacijske mreže.

Pored modernizacije županijskih cesta, aktivno radimo 
i na modernizacijI lokalnih cesta. Već ove godine u planu je 
obnova Jelačićeve ulice u naselju Kunovec. U narednih tri 
do četiri godine planiramo obnoviti lokalne ceste u naselju 
Goričko, sjeverni dio Koprivničke ulice te odvojke u ulicama 
Matije Gupca, Braće Radić i Vinogradskoj ulici u Koprivnič-
kom Ivancu. Isto tako, s obzirom da su ostale lokalne ceste 
u naseljima Kunovec i Botinovec već ranije modernizirane, 
ostaje nam lokalna cesta u naselju Pustakovec, a koju na-
mjeravamo modernizirati nakon izgradnje kanalizacijske 
mreže.

Prilikom stupanja na dužnost općinskog načelnika, 
dočekala me je mogućnost korištenja kredita u iznosu od 
13.000.000,00 kn, od čega je 11.000.000,00 kn bilo pred-
viđeno za izgradnju dječjeg vrtića u Koprivničkom Ivancu. 
Dječji vrtić je nužan u našoj općini s obzirom da je ove peda-
goške godine 26 djece ostalo bez smještaja u našem dječjem 
vrtiću. 

Izgradnja dječjeg vrtića prvo je kandidirana na otvoreni 
natječaj fondova Europske unije, Mjere 7., Podmjere 7.4., 
Tip operacije 7.4.1. “Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili 
proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovniš-
tvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te 
povezanu infrastrukturu” iz Programa ruralnog razvoja Re-
publike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. Dječji smo vrtić 
morali smanjiti s 5 na 3 grupe, iz razloga jer su nam to zahti-
jevali uvjeti natječaja. Naime, uvjet natječaja ja bio da maksi-
malna vrijednost investicije ne smije prelaziti 1.250.000,00 
eura, od čega su prihvatljivi troškovi za su/financiranje bili 
do 1.000.000,00 eura. Trošak izmjene projektno – tehnič-
ke dokumentacije je iznosio 122.500,00 kn s PDV-om, a na 
temelju postupka jednostavne nabave izabrano je poduzeće 
„Petgrad d.o.o.“ iz Koprivnice. Trenutno se prema nesluž-
benim rezultatima nalazimo na 35-om mjestu od 200-ti-
njak prijavljenih projekata, a dječji vrtići koji će dobiti EU 
sredstva se nalaze do 14-tog mjesta. To je mjesto na kojem 
trenutno ne prolazimo, ali, ovisno o sredstvima ili postotku 
sufinanciranja, može dovesti do pomicanja liste. Međutim, 
u razgovoru sa PORA Razvojna agencija, bili smo mišlje-
nja da je bolje da isti vrtić kandidiramo na Nacionalni plan 
oporavka i otpornosti. Dugo smo čekali predmetni natječaj 
te smo krajem svibnja izvršili prijavu uz niz izmjena koje 
je bilo potrebno ispoštovati u skladu s uvjetima natječaja. 
Sada je prijavljena izgradnja vrtića s kuhinjom sa 2 jasličke i 
1 vrtićkom skupinom budući da se uzimao u obzir postojeći 
kapacitet vrtića. Maksimalan iznos koji može biti odobren 
navedenom prijavom iznosi 4.104.000,00 kuna, a ukupna 
vrijednost izgradnje dječjeg vrtića iznosi 8.858.689,68 kn s 
PDV-om. Razliku sredstava Općina će podmiriti iz vlastitih 
prihoda. Svakako smo optimistični te vjerujemo u pozitivan 
ishod natječaja.

U nastavku bih se osvrnuo na završetak projekta uređe-
nja malonogometnog igrališta i popratnih prostorija u Ko-
privničkom Ivancu. Projekt je obuhvaćao izgradnju malono-
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gometnog igrališta s umjetnom travom, pored postojećeg 
nogometnog igrališta te rekonstrukciju postojećeg sport-
skog objekta u Koprivničkom Ivancu. Za navedeni je projekt, 

za vrijeme prethodne vlasti, potpisan Ugovor o sufinancira-
nju s Ministarstvom turizma i sporta, putem natječaja za 
sufinanciranje izgradnje, građevinskog zahvata i opremanja 
sportskih građevina, a sufinanciranje iznosi 288.768,96 kn. 
Izvođač radova je poduzeće „Komfort d.o.o.“ iz Zagreba, a 
stručni i obračunski nadzor obavlja „UOIG Igor Kolar“ iz 
Koprivnice. Ukupna vrijednost projekta je 1.758.385,31 kn, 
a razliku sredstava ćemo financirati iz vlastitog proračuna. 
Predmetno malonogometno igralište dodatno će podići kva-
litetu treniranja našim nogometnim klubovima, a posebno 
novo osnovanoj školi nogometa. Također, i svi rekreativci će 
dobiti novo mjesto za svoje sportske aktivnosti i druženja.

Što se tiče projekta Osnovne škole Koprivnički Ivanec, 
potpisali smo Ugovor o osnivanju prava građenja na kata-
starskim česticama 1729 i 1730/1, k.o. Koprivnički Ivanec 
u korist Koprivničko - križevačke županije. Također, potpi-
sali smo i sporazum kojim se postojeća projektno - tehnička 
dokumentacija za ovaj projekt prenosi s Općine Koprivnički 
Ivanec na Koprivničko – križevačku županiju, a koja je is-
hodila novu Građevinsku dozvolu, a sve u cilju kandidiranja 
navedenog projekta na raspoložive natječaje u sklopu Na-
cionalnog plana za oporavak i otpornost, a koji se očekuju 
tokom ove godine. OŠ Koprivnički Ivanec ovim je najdalje 

„dogurala“ do sada te nas do početka izgradnje nove škole i 
sportske dvorane dijeli prijava na natječaj i dobivanje sred-
stava za koji vjerujem da će biti uspješna. Razlog optimizmu 
temeljim na tome da je škola jedini investicijski projekt na 
području naše županije za izgradnju nove škole, a na fondu 
koji je predviđen za osnovno školsko obrazovanje osigurano 
je ukupno 2,2 milijarde kuna.

Zbog vrlo visokog stupnja ozbiljnosti projekta izgrad-
nje Osnovne škole Koprivnički Ivanec s izgradnjom školske 
sportske dvorane, odradili smo i otkup katastarske čestice 
broj 1717/1, k.o. Koprivnički Ivanec. Ista parcela će u bu-
dućnosti služiti kao pristupna cesta za novoizgrađenu školu 
sa sportskom dvoranom i za budući dječji vrtić. Kupoproda-
ja je realizirana, a trenutno je u postupku rušenje nekretni-
ne koja se nalazi na čestici.

Na otvoreni natječaj LAG-a PODRAVINA, unutar tipa 
operacije 3.1.1. „Ulaganje u pokretanje, poboljšanje ili šire-
nje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo“ kan-
didirali smo projekt „Rekonstrukcija sportskog objekta u 
Koprivničkom Ivancu“, a koji obuhvaća zamjenu kompletne 
stolarije i izradu vanjske ovojnice (fasade) na predmetnom 
sportskom objektu. Nedavno smo zaprimili pozitivnu Od-
luku vezano za isto te nam je dodijeljena potpora u iznosu 
od 132.710,21 kuna, a uskoro planiramo pokrenuti postu-
pak nabave za odabir izvođača navedenih radova. 

Odmah po stupanju na dužnost općinskog načelnika 
potpisao sam Ugovor za izradu projektno – tehničke doku-
mentacije za izgradnju novog sportskog objekta s tribinama 
kod nogometnog igrališta u Koprivničkom Ivancu. Izrađi-
vač nove projektno – tehničke dokumentacije je “Ured ovla-
štenog inženjera građevinarstva Igor Kolar” iz Koprivnice, 
a vrijednost izrade nove dokumentacije iznosi 137.375,00 
kn s PDV-om. Izrada projektno – tehničke dokumentacije 
je završena te je ishođena Građevinska dozvola, a doku-
mentacija obuhvaća Idejni projekt, Glavni projekt i Izved-
beni projekt. Temeljem prijave na Javni poziv za Tekući 
projekt T 100050 – „Sufinanciranje izrade dokumentacije 
za pripremu EU projekata u jedinicama lokalne samouprave 
za sufinanciranje troškova izrade projektno – tehničke do-
kumentacije“ od strane Koprivničko - križevačke županije, 
za predmetnu nam je dokumentaciju odobreno i isplaćeno 
ukupno 53.687,50 kn. S obzirom da je Općina već jednom 
u prošlosti imala izrađenu dokumentaciju za novi objekt i 
ishođenu Građevinsku dozvolu, ali gradnja istoga nikada 
nije bila pokrenuta pa je Građevinska dozvola istekla, izra-
du potpuno nove projektno – tehničke dokumentacije sma-
tram velikim korakom prema konačnom stvaranju kvalitet-
nih uvjeta za nogomet u Koprivničkom Ivancu.

Također smo realizirali projekte izgradnje sjenica na dječ-
jim igralištima u Koprivničkom Ivancu i Botinovcu. Izvođač 
radova bio je Tesarski obrt “Joža” iz Starigrada, a ukupna 
vrijednost radova po jednoj sjenici iznosila je 49.871,25 kn 
s PDV-om. Nadzor nad izgradnjom obavljao je „Ured ovla-
štenog inženjera građevinarstva Igor Kolar“, a trošak nad-
zora po jednoj sjenici iznosio je 2.500,00 kn s PDV-om. Iz-
gradnjom sjenica podigla se atraktivnost dječjih igrališta, ali 
se omogućilo i roditeljima da se maknu od sunca i potraže 
malo hlada prilikom dolaska na dječje igralište. Tragom sve-
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ga navedenog, u narednom periodu namjeravamo sa sjeni-
cama opremiti i ostala dječja igrališta u našoj općini.

Na sastanku s direktorom Koprivničkih voda, gospodi-
nom Petrasom, istaknuo sam važnost projekta kanalizacije 
u naselju Pustakovec, kako bi ga Koprivničke vode kandidi-
rale na otvorene natječaje Europske unije, a jedan od njih 
je Nacionalni plan oporavka i otpornosti gdje su prihvatlji-
vi prijavitelji javni isporučitelji vodnih usluga. Paralelno s 
tim, u planu je da se navedeni projekt kandidira i na prve 
otvorene natječaje Hrvatskih voda. Omjer financiranja kod 
EU natječaja je 90% investicije EU, a 10 % Općina, a kod 
natječaja Hrvatskih Voda, 80% investicije RH, a 20% Opći-
na. U skoroj se budućnosti nadamo realizaciji i ovog, za nas 
veoma važnog, projekta.

Općina Koprivnički Ivanec je s „Graditeljstvom Blažic 
j.d.o.o.“ iz Koprivnice sklopila Ugovor o izvođenju radova 
na izgradnji pomoćne građevine – spremište (limena gara-
ža), kod nogometnog igrališta u naselju Botinovec ukupne 
vrijednosti 26.512,50 kuna. Usluge stručnog nadzora nad 
spomenutim radovima u vrijednosti od 1.250,00 kuna vr-
šiti će Ured ovlaštenog inženjera građevinarstva Igor Kolar.  
Također, Općina je u suradnji s članovima “NK Rudar” Bo-
tinovec, obnovila sportski objekt kod nogometnog igrališta 
u naselju Botinovec. Članovi spomenute udruge su volon-
terski, zajedničkim snagama obojali i osvježili unutarnje 
prostorije, a Općina je u cijeloj radnoj akciji sudjelovala sa 
financijske strane na način da je osigurala sav materijal i 

potrebna sredstva i to u ukupnoj vrijednosti od 1.258,53 
kn s PDV-om. Paralelno s obnovom unutarnjih prostorija, 
krajem prošle godine završeni su radovi na zamjeni stolarije 
na sportskom objektu u naselju Botinovec. Zamjenu stare i 

dotrajale drvene stolarije s novom PVC stolarijom obavila je 
tvrtka „Protim 01 d.o.o.“ iz Koprivnice, a ukupna vrijednost 
radova iznosila je 21.610,38 kn s PDV-om. Od navedenog 
iznosa, Općina Koprivnički Ivanec iz svojeg je Proračuna 
izdvojila iznos od 16.610,38 kn s PDV-om, dok je ostatak 
iznosa od 5.000,00 kn sufinancirala tvrtka “Piškornica – 
sanacijsko odlagalište d.o.o.”. Dovršetkom ovih radova još 
je jedan objekt na području naše općine moderniziran, ali i 
renoviran, te su uvelike poboljšani uvjeti za normalno i kva-
litetnije odvijanje sporta i sportskih događanja. 

Također, na temelju sklopljenog Ugovora s poduzećem 
„Petgrad d.o.o.“ iz Koprivnice pokrenuta je izrada projektno 
- tehničke dokumentacije za projekt izgradnje pomoćnog 
objekta kod nogometnog igrališta u naselju Pustakovec, 
ukupne vrijednosti 35.000,00 kuna. Izrada dokumentacije 
je dovršena te je predan zahtjev za ishođenjem Građevinske 
dozvole, a uskoro planiramo i početak gradnje. U suradnji 
s članovima “NK Jedinstvo” Pustakovec i “ŠRK Patuljan” 
Pustakovec, obnovljen je i sportski objekt kod nogometnog 
igrališta u naselju Pustakovec. Članovi spomenutih udru-
ga su volonterski, zajedničkim snagama obojali i osvježili 
unutarnje prostorije, ali i vanjske sadržaje (golove i klupe), 
a Općina je u cijeloj radnoj akciji sudjelovala s financijske 
strane na način da je osigurala sav materijal i potrebna sred-
stva i to u ukupnoj vrijednosti od 2.623,34 kn s PDV-om. 
Paralelno s tim proširen je ulaz prema samom objektu, ta-
kođer članovi spomenutih udruga su zajedničkim snagama 
uz donaciju Općine završili navedenu investiciju. Vrijednost 
radova i materijala koji je Općina Koprivnički Ivanec finan-
cirala iznosila je 9.500,00 kn. Maksimalno podržavam ova-
kav način rada kada se mještani sami okupe i pokažu interes 
u cilju napretka svoje sredine.

Temeljem provedenog Javnog natječaja za prodaju gra-
đevinskog zemljišta u Koprivničkom Ivancu, a koje se nala-
zi na k.č.br. 1813/2, k.o. Koprivnički Ivanec (pored zgrada 
društvenog i Vatrogasnog doma u Koprivničkom Ivancu), 
potpisao sam Ugovor o prodaji iste, s poduzećem “Milano 
d.o.o.” iz Koprivnice. Predmetna je parcela, ukupne povr-
šine 809 m², prodana za ukupnu cijenu od 77.000,00 kn, 
a prodana je u svrhu izgradnje nove zgrade u kojoj će biti 
smještene trgovina mješovitom robom, ljekarna, liječnička 
ordinacija te minimalno 3 stambena prostora namijenjena 
iznajmljivanju. Tvrtka „Milano d.o.o.“ je već počela raditi na 
izradi projektno - tehničke dokumentacije, no prethodno je 
bilo potrebno izmijeniti Prostorni plan Općine Koprivnički 
Ivanec, kako bi investitor mogao dobiti Građevinsku dozvo-
lu, a samim time i krenuti sa radovima. Investitor garantira 
da ima već sve dogovoreno s tvrtkama koje će ući u najam za 
trgovinu mješovite robe i ljekarne. Odradili smo i sastanak 
s liječnicom koja je zainteresirana za rad u našoj općini, što 
nas izrazito veseli obzirom na manjak liječnika. Izgradnja 
i dovršetak navedenog objekta očekuje se sredinom iduće 
godine. Ovom investicijom podići će se dodatno standard 
mještana naše Općine te je navedena investicija pravi po-
kazatelj kako bi javni i privatni sektor trebali međusobno 
funkcionirati.

U društvenom domu u Koprivničkom Ivancu mještani 
naše Općine besplatno su podigli plave kante za odvajanje 
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papira i kartona te žute kante za odvajanje plastike. Nabava 
spremnika odobrena je u prethodnom razdoblju putem na-
tječaja Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost.

Nakon niza godina i međusobnog nepotrebnog prepu-
cavanja oko vlasništva nad Vatrogasnim domom u naselju 
Kunovec, napokon je postignut dogovor oko rješavanja 
imovinsko - pravnih odnosa. Općina se navedenim Spora-
zumom obvezala da će tokom 2022. godine izraditi projek-
tno – tehničku dokumentaciju za kompletnu obnovu i ure-
đenje Vatrogasnog doma, a za što je i predvidjela sredstva 
u svom Proračunu, te da će, nakon ishođenja Građevinske 
dozvole, kandidirati navedeni projekt na fondove Europske 
unije, ali i da će ulagati vlastita sredstva u obnovu i moder-
nizaciju Vatrogasnog doma. Vlasništvo 1/1 i riješeni imo-
vinsko – pravni odnosi su jako bitni u cijeloj toj priči, jer 
je to osnovni preduvjet prilikom kandidiranja na bilo koji 
natječaj, ali i prilikom ulaganja financijskih sredstava, bilo 
vlastitih, bilo putem natječaja. Smatram da se normalnom 
komunikacijom i dogovorom može postići sve te je šteta da 
se navedeno nije ostvarilo i prije.

U listopadu prošle godine raspisani su javni natječaj za 
zakup neizgrađenog građevinskog zemljišta u vlasništvu 
i suvlasništvu Republike Hrvatske koje je po uporabnom 
svojstvu poljoprivredno zemljište na području općine Ko-
privnički Ivanec te javni natječaj za zakup poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području op-
ćine Koprivnički Ivanec. Javni su natječaji provedeni, po-
vjerenstvo je pregledalo sve pristigle prijave i sastavilo rang 
liste te smo trenutno u fazi donošenja Odluka o odabiru, 
te slanja kompletne dokumentacije u Ministarstvo poljopri-
vrede na njihovu daljnju provjeru i kontrolu.

Kada se sve navedeno odradi u cijelosti, krenuti ćemo 
raspisivanjem javnog natječaja za zakup poljoprivrednog 
zemljišta koji je u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec.

01. listopada 2021. godine na području općine Kopriv-
nički Ivanec četiri su gerontodomaćice započele s radom u 
sklopu projekta “Zaposli pa pomozi 2”. Nakon što su pot-
pisani Ugovori o radu na period od 12 mjeseci, četiri su 
gerontodomaćice počele obilaziti ukupno 24 korisnika s 
područja naše općine, pružajući im potrebnu pomoć u obav-
ljanju svakodnevnih kućanskih poslova, pomoć u dobavi 
hrane i lijekova te razgovor i druženje. Također, u sklopu 
projekta dolaze i higijenske potrepštine koje se na mjeseč-
noj bazi dijele svakom korisniku. Projekt, ukupne vrijedno-
sti 3.371.410,00 kn, je u 100%-tnom iznosu financiran iz 
Europskog socijalnog fonda, operativni program Učinkoviti 
ljudski potencijali 2014. – 2020., a uz Općinu Koprivnički 
Ivanec, ostali partneri na projektu su i Općine Novigrad 
Podravski (koja je nositelj projekta), Peteranec, Đelekovec, 
Drnje, Legrad, Hlebine, Gola i Rasinja te Hrvatski zavod 
za zapošljavanje, podružnica Križevci i Centar za socijal-
nu skrb Koprivnica. Ovim projektom omogućena je pomoć 
našim najstarijima, a dodatna korist navedenog projekta je 
zapošljavanje četiri žene koje spadaju u kategoriju teže za-
poslenih osoba. Zbog koristi koje proizlaze iz ovog projekta, 
nadali smo se da će se projekt koji je u tijeku moći nastaviti. 
Na zadovoljstvo svih sudionika projekta, dana 25. svibnja 
2022. godine prijavili smo projekt pod nazivom „Zaposli pa 

pomozi 3“ zajedno s općinama Novigrad Podravski (nositelj 
projekta), Hlebine i Rasinja, Hrvatskim zavodom za zapo-
šljavanje, podružnica Križevci i Centrom za socijalnu skrb 
Koprivnica te se nadamo pozitivnom ishodu prijave. Nave-
denim projektom bi se postojeći projekt produžio za šest 
mjeseci te bi obuhvaćao jednak broj korisnika i zaposlenih 
gerontodomaćica.

Također, stupanjem na dužnost općinskog načelnika, 
naslijedio sam program „Pomoć je moć“, a koji je završio 
28. veljače 2022. godine. U sklopu navedenog programa 1 
gerontodomaćica obilazila je ukupno 6 korisnika s područ-
ja naše općine, a i taj je program u 100%-tnom iznosu bio 
financiran iz Europskog socijalnog fonda, operativni pro-
gram Učinkoviti ljudski potencijali 2014. – 2020. Na tom 
su programu, uz Općinu Koprivnički Ivanec, partneri bili i 
Općine Legrad (koja je bila nositelj projekta), Općine Ko-
privnički Bregi, Podravske Sesvete, Gola i Ferdinandovac 
te Hrvatski zavod za zapošljavanje Područni ured Križevci 
i Centri za socijalnu skrb Koprivnica i Đurđevac. Kako je 
projekt završio još krajem veljače ove godine, sretni smo što 
smo ovih dana prijavili i projekt „Pomoć je moć 2“ programa 
Zaželi – faza III te se također nadamo pozitivnom ishodu i 
nastavku predmetnog projekta.

S gradonačelnikom Grada Koprivnice i načelnicima 
okolnih općina potpisao sam sporazum u okviru ITU me-
hanizma, namijenjenog za korištenje financijskih sredstava 
Europske unije. Sredstva koja su namijenjena ovim meha-
nizmom kreću se oko 20 milijuna eura, od čega 70 posto 
pripada Koprivnici, kao nositelju statusa, dok će preostalih 
30 posto biti raspoređeno općinama potpisnicama sporazu-
ma. Općine koje su zadovoljile određene kriterije, odnosno 
imaju više od 30 posto dnevnih migracija prema Koprivnici 
su Đelekovec, Drnje, Peteranec, Hlebine, Koprivnički Bregi, 
Koprivnički Ivanec, Sokolovac, Novigrad Podravski i Rasi-
nja. Statusom ITU grada olakšan je pristup EU sredstvima 
koja se dodjeljuju za stvaranje povoljnijeg okruženja za po-
duzetnike, omogućavanje razvoja kvalitetne infrastrukture, 
rekonstrukciju i unaprjeđenje kulturne baštine u svrhu ra-
zvoja turizma, revitalizaciju zapuštenih vojnih, industrij-
skih i drugih područja, poboljšanje usluge javnog prijevoza, 
mjere zapošljavanja i samozapošljavanja, mjere borbe pro-
tiv siromaštva i socijalne isključenosti.

Nadalje, osim velikih projekata i investicija koje sam 
obrazložio, radimo puno i na demografskim mjerama i 
osnaživanju poduzetništva i obrtništva. Tako smo nedavno 
dovršili otvoreni natječaj za davanje poticaja mladima do 45 
godina starosti za kupnju, izgradnju ili uređenje stambenih 
objekata ili izradu projektno – tehničke dokumentacije za 
izgradnju stambenih objekata. Na navedenom je natječaju 
ukupno 7 obitelji s područja naše općine ostvarilo poticaj od 
20.000,00 kn po svakome. Nedavno smo ponovno raspisali 
novi krug natječaja te zaprimamo prijave na isti.

Još jedan natječaj koji je nedavno završio je mjera su-
financiranja rušenja dotrajalih i zapuštenih stambenih i 
popratnih gospodarskih objekata na području naše općine. 
Cilj ovog natječaja je ljepši izgled Općine Koprivnički Iva-
nec, a putem istog su srušena 3 dotrajala i zapuštena stam-
bena objekta.
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Osim navedenih, spomenuti ću još i natječaj za poticanje 
poduzetnika i obrtnika sa sjedištem na području naše opći-
ne. Putem istoga su nedavno potpisani ugovori za isplatu 
poticaja ukupno 11 poduzetnika i obrtnika. 10 od njih su 
odobreni poticaji u iznosu od 15.000,00 kn po svakome, 
dok je jednome odobren poticaj u iznosu od 10.000,00 kn. 
Isto tako smo nedavno ponovno raspisali novi krug natječa-
ja te zaprimamo prijave na isti.

I ove smo godine, kao i svake do sada, financirali trošak 
školske kuhinje polaznicima Osnovne škole Koprivnički Iva-
nec, te prijevoz učenika u suradnji sa tvrtkom „Čazmatrans 
d.o.o.“ iz Čazme. Općina redovito financira studente putem 
studentskih kredita te svu novorođenu djecu na području 
općine po principu 2.000,00 kn za prvo dijete, 3.500,00 kn 
za drugo dijete te 5.000,00 kn za treće i svako iduće dijete. 
Socijalno vijeće Općine redovito odobrava jednokratne nov-
čane pomoći našim mještanima slabijeg imovinskog stanja.

Općina redovito isplaćuje financijska sredstva udrugama 
i društvima koje su dostavile svoje planove rada i to putem 
natječaja. Osim udruga koje su se dužne prijaviti na natje-
čaj, imamo društva koja se zakonski ne trebaju prijaviti na 
natječaj i imaju osigurano zakonsko financiranje, a radi se 
o dobrovoljnim vatrogasnim društvima, društvu Crvenog 
križa te HGSS-u.

NAPLATA NAKNADE ZA ODLAGANJE OTPADA 
NA ODLAGALIŠTE OTPADA PIŠKORNICA U 
KOPRIVNIČKOM IVANCU

Vezano za projekt Piškornice na koji se moram osvrnu-
ti, mada uvijek izaziva mnogo polemika i nezadovoljstva 
mještana s obzirom da se radi o projektu s kojim se planira 
riješiti zbrinjavanje kompletnog neopasnog komunalnog 
otpada s područja 4 županije (Koprivničko – križevačka, 
Krapinsko – zagorska, Varaždinska i Međimurska), a koji se 
nalazi na području naše općine te o tvrtki RCGO Piškornica 
d.o.o. u kojoj smo mi u 10 postotnom vlasništvu:

Dana 29.11.2021. održan je sastanak Skupštine podu-
zeća RCGO Piškornica d.o.o. i uprave društva na kojem sam 
sudjelovao sa sada bivšim ministrom Ćorićem i suradnici-
ma na temu postupka javne nabave za budući centar gos-
podarenja otpadom. Na prijedlog ministra Ćorića dogovo-
reno je poništenje postupka javne nabave za projektiranje 
i izvođenje radova na izgradnji RCGO Piškornica zbog pri-
stiglih ponuda koje su bile veće od procijenjene vrijednosti 
za 95%, odnosno 106%. Trenutno je u tijeku novi postupak 
javne nabave. S obzirom na povećanje troškova građev-
nog materijala, očekuje se da će država namaknuti vlastita 
sredstva ovisno o tome kolika će biti visina ponude poten-
cijalnog izvođača i to je vrlo važan čimbenik u smislu hoće 
li navedeni projekt „saživjeti“. 

Izmjenom Zakona o gospodarenju otpadom („Narodne 
novine“ broj 84/21) koji je stupio na snagu 31.07.2021. 
godine, krenuli smo u rješavanje međusobnih odnosa sa 
svim JLS-ovima koje doveze otpad na odlagalište otpada 
Piškornica, a koje se nalazi na području općine Koprivnič-
ki Ivanec. Zakonom je jasno definiran iznos naknade koji 
možemo naplatiti, a obveznik plaćanja su jedinice lokalne 
samouprave (dalje JLS) koje dovoze otpad na odlagalište 

otpada Piškornica. Navedenim Zakonom definirano je da 
imamo pravo do 20% iznosa cijene odlaganja jedne tone 
miješanog komunalnog otpada, a način plaćanja naknade 
uređuje se ugovorom. Ukoliko nije potpisan ugovor, način 
plaćanja naknade uređuje se odlukom predstavničkog tije-
la jedinice lokalne samouprave. Sukladno Zakonu, a i kao 
osoba odgovorna za naplatu potraživanja Općine, s istim 
smo odmah krenuli u realizaciju. Prilikom pregovora sam 
od nekih JLS-ova dobivao otpor te pokušaje oko smanje-
nja navedene naknade, međutim zauzet je bio jasni stav da 
se popust neće odobriti nikome. Za to postoje objektivne 
okolnosti: 

1. mogući zdravstveni utjecaj na mještane Općine, 
2. do sad nitko nije plaćao navedenu naknadu, 
3. izazvani troškovi Općine za prijašnje razdoblje zbog 
 izgubljenih ili budućih izgubljenih sudskih procesa 
 vezanih uz navedenu naknadu, 
4. smanjenje garantiranih zakonskih prihoda, 
5. sredstva kojima se mogu riješiti mnogi projekti 
 u Općini, 
6. da se ne radi razlika između JLS-ova, 
7. moralna odgovornost JLS-ova za plaćanje navedene 
 naknade. 

Ugovori su na temelju Zakona napravljeni te su svim 
gradovima i općinama poslani na potpis. Do sad ih se vra-
tilo oko 95%, a očekuje se i ostatak s obzirom da su neki 
tek nedavno počeli dovoziti otpad. Općini Koprivnički Iva-
nec će navedena naknada povećati proračun za prosječno 
2 milijuna kuna godišnje, a što je preduvjet za rješavanje 
mnogih budućih investicija.

Paralelno s tim rješavali smo i zaostatke vezano uz nakna-
du za zbrinjavanje otpada u periodu od 15.02.2019. godine, 
kada stupio je na snagu Zakon o održivom gospodarenju ot-
padom („Narodne novine“, br. 14/19), pa sve do 31.07.2021. 
godine. U navedenom periodu nismo naplaćivali navedenu 
naknadu, a svakako smo imali pravo na nju. Stupanjem na 
dužnost načelnika ovo mi je bila prva i jedna od najvažnijih 
zadaća kojom smo osigurali prihode Općine. Nakon 50-tak i 
više odrađenih sastanaka te mukotrpnih pregovora, a s obzi-
rom da Zakon više nije bio važeći, uspjeli smo dogovoriti sa 
45 od 57 JLS-ova koji su u datom periodu dovozili otpad na 
Piškornicu, plaćanje spomenute naknade i to na način da je 
Općinsko vijeće nekim JLS-ovima odobrilo popuste za jed-
nokratno plaćanje, plaćanje na rate ili su podmirili ukupan 
iznos, a sve u cilju da izbjegnemo nepotrebne sudske troš-
kove. Prema ostatku općina i gradova koji nisu htjeli pristati 
na navedeni dogovor, pokrenuli smo sudske postupke. Op-
ćina je ovim uspješno uprihodila cca 1,5 milijuna kuna od 
ukupno cca 5,7 milijuna kuna koji bi bili naplaćeni da smo 
ih naplatili u periodu kada je trebalo i po tadašnjem Zakonu 
i Pravilniku (u mandatu bivšeg načelnika). Također je vrlo 
važno napomenuti da je Nadzorni odbor Piškornica – sana-
cijsko odlagalište d.o.o. donio odluku da svaki JLS koji nema 
od 01. siječnja 2022. godine potpisan sporazum o uređenju 
odnosa o naknadi za zbrinjavanje otpada s Općinom Kopriv-
ničkom Ivanec, neće moći dovoziti otpad na odlagalište ot-
pada Piškornica. Ovim smo postigli veću pregovaračku moć 
oko naplate naknade koja je i urodila plodom.
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PRODAJA ZEMLJIŠTA U POSLOVNOJ ZONI 
KOPRIVNIČKI IVANEC

Nedavno sam potpisao Ugovor o kupoprodaji nekretni-
ne u Poslovnoj zoni Koprivnički Ivanec i to s poduzećem 
“Šurić Logistika d.o.o.” iz Koprivnice. Radi se o prodaji 
k.č.br. 2264/2, k.o. Koprivnički Ivanec, ukupne površine 
8.550 m2, te ukupne vrijednosti 461.700,00 kn.

Poduzeće “Šurić Logistika d.o.o.” (bivši obrt za prijevoz, 
trgovinu i usluge) je još 2016. godine kupilo od Općine Ko-
privnički Ivanec parcelu na k.č.br. 2264/1, k.o. Koprivnič-
ki Ivanec, površine 8.550 m2, na kojoj planira izgradnju i 
obavljanje svojeg poslovanja.

Ovih je dana realizirana kupoprodaja dodatne parcele, 
u nastavku postojeće, a koja im je potrebna radi planiranog 
proširenja poslovanja.

Na predmetnom se zemljištu planira izgraditi uredski 
prostor, radionica i skladište, praonica, parking za teretna 
vozila te ugostiteljski objekt. Poduzetnik ima u planu pove-
ćati svoje kapacitete u vidu nabave dodatnih teretnih vozila 
te zapošljavanje do 10 ljudi.

Godina je brzo proletjela. Dužnost načelnika obnašam 
volonterski i s obzirom na moje privatne i poslovne obave-
ze započeli smo mnoge investicijske projekte. Počeli smo 
odgovorno i savjesno brinuti se prije svega o naplati svojih 
potraživanja, a onda pametno, odgovorno i ciljano troši-
ti općinska sredstva. Fokusirali smo se na sve raspoložive 
natječaje, od europskih, pa sve do natječaja Ministarstava i 
Županije. Pripremamo dokumentacije za buduće investici-
je. Pomažemo našim udrugama, socijalno osjetljivim sumje-
štanima, brinemo o mladima i starima, poduzetnicima. Uz 
stručnu i administrativnu pomoć djelatnika Jedinstvenog 
upravnog odjela te ovlaštenog odvjetnika Općine, donosio 
sam odluke u okviru svojih zakonskih ovlasti, a njima svima 
zahvaljujem na njihovoj marljivosti, odgovornosti i požr-
tvovnosti.

Na samom kraju, želim čestitati sretan imendan svim 
Ivanama i Ivanima, a svim mještanima Općine Koprivnički 
Ivanec sretan Dan Općine.

Zoran Vrabelj, mag.oec.

Svim mještankama i mještanima Općine Koprivnički Ivanec
čestitamo Dan Općine i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja!

Općinski načelnik 
i Općinsko vijeće Općine Koprivnički Ivanec

KRESNICA, List Općine Koprivnički Ivanec,
Broj 28., lipanj 2022. godine.

Izdavač: Općina Koprivnički Ivanec, Matije Gupca 12, Tel/fax: 048 638 100
Za izdavača: Zoran Vrabelj, načelnik Općine Koprivnički Ivanec

Grafička priprema: Georg j.d.o.o. Koprivnica
Naklada: 750 komada

Impresum
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Vijesti iz OŠ Koprivnički Ivanec
HERITAGE HANDBAG
Rezultat suradnje u međunarodnom projektu Heritage handbag, koji na platformi eTwinning pro-

vode partnerske škole iz Hrvatske, Italije i Srbije. Izrada torbice prema uputama iz Subotice.
Učenice Korina i Leona iz 6.b izradile su uz vodstvo učitelja Jasmina Kadrića istraživačkim radom 

dobivenim podacima, poster s temom simbola subotičke partnerske škole, Gradsku kuću /vijećnicu u 
Subotici. Petaši Marko i Josipa su uz vodstvo učiteljice Selme Varović i učitelja Josipa Kovačića izradili 
verziju torbice sa simbolom gradske vijećnice iz Subotice, prema video uputama dobivenim od prijate-
lja iz Subotice.                                                                                                                   Renata Glavica, učiteljica HJ

JURI, JURI VLAK...
Učenici 2. r. PŠ i MŠ, sa svojim su razrednim učiteljicama sudjelovali na izvanuči-

oničkoj nastavi „Putujemo vlakom“. Kamo ih je put odveo te što su sve naučili pogle-
dajte u nastavku. Putovanje smo započeli na Željezničkom kolodvoru u Koprivnici. 
Ponovili smo što smo sve na satu Prirode i društva naučili o putovanju vlakom (gdje 
kupujemo karte, kako izgleda vozni red, što su to peron i kolosijek…). Nakon ulaska u 
vlak, udobno smo se smjestili i s uzbuđenjem čekali polazak. Stigli smo na odredište.

Šetnjom ulicama Ludbrega, stigli smo do „Centra svijeta“, gdje smo posjetili  Arheološki park 
Iovia. Saznali smo što je otkriveno na području Ludbrega iz doba starih Rimljana i igrali stare 
rimske društvene igre. 

Nakon kratke okrijepe krenuli smo u razgled užeg centra grada, saznali što kaže legenda 
kako je Ludbreg dobio ime, te saznali tko je Sara Kolak. Posjetili smo župnu Crkvu Presvetog 
Trojstva. Šetnjom uz Bednju naučili još nešto o povijesti grada Ludbrega, zasvirali „Odu radosti“ 
te uživali u druženju i igri. Na kraju našeg boravka počastili smo se sladoledom u poznatoj sla-
stičarnici kod Kikija. Čekajući dolazak vlaka, ponovili smo pravilno pisanje imena ulica i trgova.

U veselom raspoloženju i puni dojmova, sretno smo se vratili u Koprivnicu.
Melany Ferčec, učiteljica RN

UČITELJI U KOPRIVNIČKOM IVANCU UČILI O RADU S DJECOM DIJABETIČARIMA
Voditelj Kluba dijabetičara „Slatko srce“ Miroslav Kanisek održao je u srijedu, 9. ožujka 2022. godine predavanje učite-

ljima Osnovne škole Koprivnički Ivanec o radu s učenicima oboljelima od dijabetesa. Po tom pitanju Kanisek ima mnogo 
iskustva, stoga 29 članova Učiteljskog vijeća, koji su pratili predavanje, više neće imati nedoumica vezanih uz rad s inzu-
linski ovisnom djecom i ostalim potrebama učenika oboljelih od dijabetesa.

Klub „Slatko srce“ djeluje pri Društvu Crvenog križa Koprivničko-kri-
ževačke županije, a okuplja 20-ak djece i mladih odoljelih od dijabetesa. U 
Klub su uključeni i njihovi roditelji, a zajednički cilj im je osvijestiti sugra-
đane o ovoj bolesti te se izboriti za suvremene načine praćenja i liječenja di-
jabetesa. Osnovnu školu Koprivnički Ivanec polazi jedno dijete oboljelo od 
dijabetesa tipa 1, a na predavanju je Miroslav Kanisek objasnio njegove spe-
cifične životne potrebe tijekom boravka u školi. Osim što su učitelji savla-
dali osnovna znanja o inzulinski ovisnom dijabetesu, koji nije uzrokovan prehranom niti smanjenom aktivnošću već ima 
genetsku predispoziciju, na predavanju su učili o simptomima hiperglikemije i hipoglikemije. Stanja niske odnosno visoke 
razine glukoze u krvi imaju štetan učinak na zdravlje te se u oba slučaja mora djelovati, a za pravovremeno prepoznavanje 
potrebno je razumijevanje učitelja koji rade s djetetom oboljelim od dijabetesa. Učitelji su naučili da se u prvome slučaju 
djetetu mora omogućiti uzimanje hrane, a u drugom slučaju uzimanje inzulina.                                                      Ana Ščetarić

VOLIO BIH DA ME VOLIŠ, JER SVE JE NEOBIČNO AKO TE VOLIM
Svakome od nas na ovaj ili onaj način POSEBAN osjećaj, jest LJUBAV. Tradicija i običaji odredili su blagdan svetog 

Valentina ili svjetovno rečeno Valentinovo kao dan na koji na osobit način slavimo taj osjećaj. I na Satu razrednika u 
5.a razredu te na nastavi hrvatskog jezika u sedmom i osmom razredu na malo smo razli-
čitiji način obilježili Valentinovo ove godine. Učenici 5.a razreda na Satu razrednika su se 
kreativno i istraživački izražavali, izrađujući trodimenzionalna srca od papira i istražujući 
poznate izreke o ljubavi. Sedmaši su nakon izražavanja osobnih razmišljanja o ljubavi i nje-
zinu značaju, i obrade pjesme VOLIO BIH DA ME VOLIŠ, vođenim uputama pisali ljubavne 
pjesme.                                                                          Renata Glavica, učiteljica Hrvatskog jezika
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ŽUPANIJSKO NATJECANJE IZ INFORMATIKE
11. ožujka 2022. održalo se županijsko natjecanje iz informatike u Osnovnoj školi „Braća Radić“ Koprivnica.
Našu je školu predstavljao učenik 6.a razreda, Teo Prosenjak Šijak koji se natjecao u kategoriji Digitalne kompeten-

cije 6. Teo je ostvario odličan rezultat, no to ovaj puta nije bilo dovoljno za državno natjecanje. Bravo Teo i veselimo se 
novim uspjesima!                                                                                                                                              Mentorica: Mateja Peter

MEĐUŠKOLSKI VJERONAUČNI PROJEKT - MARIJANSKA SVETIŠTA
U petak 1. travnja, učenici 7. r. razreda naše škole započeli su projekt s učeni-

cima 7.a razreda iz OŠ „Mato Lovrak“ iz Nove Gradiške, pod vodstvom njihovih 
vjeroučiteljica Marije Šokec i Andrijane Petrović. Projekt nosi naziv Marijanska 
svetišta, a usmjeren je na istraživanje svetišta posvećenih Blaženoj Djevici Ma-
riji u Požeškoj i Varaždinskoj biskupiji.

Ovaj naziv projekta smo odabrali jer su svetišta dio naše kulture. Hrvatski 
katolici rado hodočaste i iskazuju štovanje Majci Božjoj. U RH ima 107 Marijan-
skih svetišta, a mi ćemo se usredotočiti na nama najbliža koja želimo istražiti 
i o njima nešto novo naučiti. Sigurni smo da će zajedničke aktivnosti i online 

susreti doprinijeti međusobnom obogaćivanju i zbližavanju te ostvarivanju novih prijateljstava. Na prvom online susretu, 
organiziranom putem platforme Teams, učenici su se međusobno upoznali te su jedni drugima prezentirali zanimljivosti 
kraja u kojem žive. Istaknuli su posebnosti svoje škole, župe te prezentirali aktivnosti kojima se bave u slobodno vrijeme.

Kao uvod u zajedničke aktivnosti i zadatke, učenici su izradili i pokazali prezentacije o Marijinim blagdanima, pjesmama, 
molitvama. Analizirali su ulogu Marije u Evanđeljima te istaknuli važnost štovanja Blažene Djevice Marije kao naše zago-
vornice i one u kojoj svaki čovjek može naći nadahnuće za požrtvovnost, strpljivost i uspjeh u radu. Učenici su vrlo otvoreno 
i angažirano pristupili ovom projektu i pokazali zainteresiranost za nove spoznaje i susrete. Radujemo se daljnjoj suradnji 
s učenicima iz Nove Gradiške i s nestrpljenjem očekujemo naš idući online susret, novu priliku da se još bolje upoznamo i 
zajednički učimo, istražujemo na jedan vrlo kreativan i inovativan način.                                         Marija Šokec, vjeroučiteljica

NATJECANJE IZ BIOLOGIJE
Učenici osmog razreda Izidor Čoklica i David Tkalčić sudjelovali su 14. veljače na školskom na-

tjecanju iz biologije. Nakon održanog školskog natjecanja učenik Izidor Čoklica zauzeo je 6. mjesto 
dok je David zauzeo 16. mjesto u poretku učenika koji su sudjelovali na školskim natjecanjima iz 
biologije u našoj županiji. Na županijsku razinu natjecanja bio je pozvan učenik Izidor Čoklica. 

Županijsko natjecanje iz biologije održano je uživo 17. ožujka u OŠ Fran Koncelak Drnje. Po 
završetku natjecanja u Drnju, Izidor je zauzeo 10. mjesto. Učenike je za obje razine natjecanja 
pripremala učiteljica biologije Marina Salajec. Čestitamo Izidoru na postignutom rezultatu, ali i na 
htijenju i hrabrosti za sudjelovanje na natjecanju!                                                                   Ana ŠčetarićIzidor Čoklica

MAŠKARE U NAŠOJ ŠKOLI
U utorak, 1. ožujka 2022. godine, u našu školu nisu stigli samo naši uče-

nici, već i razni likovi, superjunaci, životinje i slično.                     Ana Ščetarić
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OBITELJ JE KOMPAS KOJI NAS VODI
Povezano s predviđenim aktivnostima planiranim školskim kurikulumom uz Dan obitelji, u našoj će se školi tijekom 

travnja i svibnja provoditi aktivnosti eTwinning projekta OBITELJ je kompas koji nas vodi. Projekt će se provoditi u 
partnerstvu sa 8 škola iz Republike Hrvatske (raznih dijelova), i 1 školom iz Srbije (OŠ iz Subotice). 

30.3. projektni su partneri održali prvi sastanak na platformi Zoom te dogovorili okvirni plan aktivnosti. Projektne 
će aktivnosti partneri provoditi uglavnom na Satima razrednika u svojim razredima, a bit će spoj ideja učenika razred-
ne nastave, predmetne nastave i srednjoškolaca. Vjerujemo da će i ovaj projekt učenicima donijeti puno radosti, nove 
suradnje i poznanstva te unaprjeđenje suradnje roditelja i Škole, te posvješćivanje važnosti OBITELJI koja je u cijelome 
svijetu i društvu u današnje vrijeme u sinergiji s brojnim izazovima.                                                 Renata Glavica, učiteljica HJ

URUČENE NAGRADE I ZAHVALNICE U SKLOPU NATJEČAJA 
„MOJA ŽUPANIJA BEZ KORUPCIJE”
Učenice 1. razreda PŠ Koprivnički Ivanec Lana Fičko i Mia Prepelić osvojile su 

3. mjesto u kategoriji likovnih radova od 1.-4. razreda na kreativnom natječaju 
“Moja županija bez korupcije”. Koristeći u radu vrlo popularan blagdanski motiv 
orašara učenice su pripremile zajednički rad pod na-
zivom Ulica mirnih snova. Radom su htjele ukazati 
na to kako samo pravedni mogu imati mirne snove. 
Orašari u rukama drže natpise sa prezimenima obi-
telji Nemitović i Antikorupcić podsjećajući nas na 
to kako mitu i korupciji kod nas nema mjesta. 

Inače, Koprivničko-križevačka županija svoj do-
prinos borbi protiv korupcije daje kroz Antikorup-

cijsko povjerenstvo, koje je osnovano 2014. godine, a svojim radom nastoji ohrabriti građa-
ne na uočavanje, prijavljivanje i sprečavanje korupcije.                                       Josip Ferlindeš

21.3. - SVJETSKI DAN SINDROMA DOWN
21. ožujka 2022. godine učenici su u školu došli u različitim i šarenim čarapama 

kako bi obilježili Svjetski dan sindroma Down te na taj način iskazali svoju podršku u 
borbi osoba s Down sindromom da se integriraju u društvo. 

Svjetski dan Down sindroma obilježava se 21. ožujka zbog simbolike datuma, od-
nosno zato što osobe sa sindromom Down imaju 3 kromosoma na 21. kromosomskom 
paru. Kao simbol podrške odabrano je nošenje šarenih ili različitih čarapa zato što ih 
osobe s Down sindromom ne mogu upariti. Zato, obujte svoje šarene i različite čarape 

i dajte svoju podršku svim osobama s Downovim sindromom!                                                                                     Ana Ščetarić

OBILJEŽEN 21. TJEDAN MOZGA U NAŠOJ ŠKOLI
Nemojmo se bojati koristiti naš mozak što više – poručuju znan-

stvenici na početku 21. Tjedna mozga koji se ove godine obilježava 
od 14.-20. ožujka. Vodeći se ovom porukom učenici 6.a i 6.b razreda 
u sklopu izvannastavne aktivnosti Prirodoslovci obilježili su Tjedan 
mozga prigodnim predavanjima i radionicama.

Cilj aktivnosti koje se organiziraju tijekom Tjedna mozga je pro-
mocija znanja o mozgu i bolestima mozga odnosno kako naš mozak 
što duže održavati u formi.

Učiteljica prirode u šestim razredima Marina Salajec održala je 
kratka predavanja i upoznala učenike sa građom i ulogama mozga. Nakon toga slijedile su radionice u kojima su sudjelo-
vali svi prisutni učenici šestih razreda. Pomagači u provođenju radionica bili su sljedeći učenici 6.a i 6.b razreda: Korina 
Vrdoljak, Leonardo Santor, Neta Oršoš, Ema Vrban, Filip Salajec, Melani Vađunec i Kiara Marie Stančir. Radionice su 
provođene u tri skupine pri kojima su se učenici zadržali određeno vrijeme i redom izmjenjivali. Prva skupina provodila 
je zadatke vezane uz mozgalice, zagonetke i detektivske priče. Druga skupina proučavala je optičke iluzije uz pomoć di-
gitalnih alata i treća skupina uživala igrajući se igrama nabavljenim iz Muzeja iluzija. Po završetku radionica prigodnim 
tekstualnim i vizualnim sadržajima uredili smo i pano u hodniku škole. Učenici su uz predavanje naučili neke korisne 
informacije o građi i ulozi mozga te kako ga održati zdravim, a radionice su bile odlična prilika da taj dan jačim tempom 
treniramo mozak mozgajući nad zadacima! 

Ako je zdrav, mozak nikad ne gubi sposobnost učenja!                                                   Učiteljica prirode, Marina Salajec
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SURADNJA S KTK “VECTOR”
Klub tehničke kulture “Vector” iz Koprivničkog Ivanca, čiji su polaznici mnogi 

naši učenici, ove ih je godine razveselio povodom Uskrsa. Svi učenici na poklon su 
dobili model zeca koji su imali prilike samostalno ukrasiti prema vlastitim željama 
i ponijeti svojim kućama.

Ovim putem se zahvaljujemo KTK “Vector” na lijepoj suradnji!
Ana Ščetarić

NOĆ KNJIGE S BIBLIOBUSOM U KOPRIVNIČKOM IVANCU
U ponedjeljak, 25. travnja 2022. godine, obilježili smo Noć knjige u suradnji sa Bi-

bliobusnom službom Knjižnice i čitaonice „Fran Galović“. Noć knjige je manifestacija 
koja se održava od 2012. godine a povod za to je Svjetski dan knjige i autorskih prava 
(23. travnja) i Dan hrvatske knjige (22. travnja). Ove godine tema je bila sloboda, a 
jedna od najvećih sloboda i to upravo u kontekstu knjige i čitanja jest sloboda mašte 
ili fantazije, pa smo se odlučili jednu večer uroniti u fantastični svijet Harryja Pottera.

Interes za radionicu bio je velik, te je sudjelovalo četrdesetak učenika od 3. do 8. 
razreda, uz nekoliko bivših učenica OŠ Koprivnički Ivanec koje sada pohađaju srednju 
školu. Prije same radionice, učenike su pozdravili školski knjižničar Josip Ferlindeš, zamjenica ravnateljice Irena Rakuša, 
načelnik Općine Koprivnički Ivanec Zoran Vrabelj i voditeljica Bibliobusne službe Valentina Mikec.

Učenici su od papira izrađivali kutne straničnike, sudjelovali u satu Čarobnih napitaka, a kao iznenađenje, knjižničarke iz bibli-
obusa su za učenike pripremile slatkiš iz filmova o Harryju Potteru Grah Sveokusnjak Bertieja Botta, a hrabri učenici nisu se bojali 
probati bombone, unatoč tome što su mogli izabrati one s okusom pseće hrane, paste za zube ili stonoge.                  Josip Ferlindeš

OBILJEŽEN MEĐUNARODNI DAN DJEČJE KNJIGE
U PŠ Koprivnički Ivanec obilježen je Međunarodni dan dječje knjige. 

Obilježili su ga učenici 2. razreda sa svojom učiteljicom Karmelom Pajan i 
školskim knjižničarom Josipom Ferlindešom.

Međunarodni dan dječje knjige u cijelom se svijetu obilježava 2. travnja, 
na datum rođenja slavnog danskog pisca Hansa Christiana Andersena. Te-
meljna je namjera obilježavanja ovoga dana ukazivanje na važnost knjige te 
poticanje i razvijanje ljubavi prema čitanju, kako među djecom tako i među 
odraslima. Budući da učenici u drugog razreda za lektiru čitaju upravo bajke 
od H. C. Andersena, odlučeno je da će njegove bajke biti tema kojom ćemo 
obilježiti Međunarodni dan dječje knjige.

Inače, H. C. Andersen rođen 2. travnja 1805. u Danskoj, a njegove bajke Carevo novo ruho, Djevojčica sa žigicama, Kraljevna 
na zrnu graška, Palčica, Postojani kositreni vojnik, Ružno pače, Slavuj i danas djeca čitaju s velikom radošću.       Josip Ferlindeš

UČENICI RAZREDNE NASTAVE POSJETILI KULTURNE I JAVNE 
USTANOVE U KOPRIVNICI
U sklopu izvanučioničke nastave učenici razredne nastave iz Koprivničkog Ivanca i 

Kunovca 11. svibnja posjetili su Koprivnicu i njene kulturne i javne ustanove. Nakon 
dolaska u centar grada, uputili smo se prema kinu Velebit gdje smo pogledali film 
Škola čarobnih životinja, veselu akcijsku pustolovinu snimljenu prema istoimenoj 
knjizi nagrađivane dječje autorice Margit Auer o neobičnoj školi u kojoj djeca dobi-
vaju čarobnu životinju za prijatelja. Po završetku filma, učenici 3. i 4. razreda krenuli 
su u obilazak grada Koprivnice. Posjetili su Gradsku vijećnicu, Sinagogu, zgradu u ko-
joj se nalazi sjedište Koprivničko-križevačke županije, te mnoge druge znamenitosti. 
Istovremeno, učenici  1. i 2. razreda posjetili su knjižnicu „Fran Galović“ gdje smo uz 
srdačno vodstvo knjižničarki Danijele i Ive razgledali samu knjižnicu, poslušali priču i 
uživali Makerspaceu – zajedničkom kreativnom prostoru knjižnice.

Posjet Muzeju grada Koprivnice, zahvaljujući stručnom vodstvu muzejskog pedagoga 
Maše Zamljačanec bio je vrlo zanimljiv. Učenici su se upoznali sa stalnim postavom muze-
ja i naučili nešto novo vezano uz povijest grada Koprivnice. Druženje u gradu Koprivnici 
zavšilo je radosno i slatko uz sladoled i igru u gradskom parku.                    Josip Ferlindeš
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Događanja u Dječjem vrtiću Ivančica
Nakon ugodno provedenih božićnih blagdana i u skupini 

„Leptirići“ bilo je veselo. Već kad se nismo nimalo nadali da će 
pasti snijeg on nas je nakratko iznenadio te smo unatoč malim 
količinama uživali u grudanju te izradi snjegovića. 

U veljači pak bio je naglasak na razvoj pozitivnih emocional-
nih stanja uz razvoj osjećaja sigurnosti, pripadnosti grupi te me-
đusobne prihvaćenosti. U iščekivanju Valentinova djeca su izra-
đivala poklone za tombolu prijateljstva, a u suradnji s roditeljima 
pripremili smo prigodne poklončiće kako bi razveselili jedni dru-
ge. Djeca su tako potaknuta međusobnoj solidarnosti, osjećaju za 
prijatelja, dijeljenju zagrljaja, a što je bilo vidljivo iz svakodnev-
nih spontanih situacija.

Svakodnevno pratimo dječji interes te često mijenjamo okru-
ženje odnosno centre aktivnosti osluškujući djecu i njihove po-
trebe. Obilježavamo važnije datume, promatramo sve što nas 
okružuje te se veselimo početku svakog godišnjeg doba. Maškare 
predstavljaju djeci poseban dan kad se oni nađu u nekoj drugoj 
ulozi te se danima priča o tome, tako je bilo i ove godine. U toj 
radosti pridružio se i klaun Ćupko sa svojom predstavom te ču-
desnim mađioničarskim trikovima, ali i veselim pjesmicama uz 
koje plešemo kroz cijelu godinu. Kad je stiglo proljeće sve smo 
više boravili vani, istraživali biljni i životinjski svijet, a često bi 
odšetali i na veliko nogometno igralište što je bilo pravo uzbuđe-
nje. Kroz cijelu radnu godinu u skupini se provodi vjerski odgoj, 
a posebno kada smo u iščekivanju velikih blagdana. Tada raznim 
aktivnostima i oticajima djeci približimo važnost događaja koje-
mu se svi radujemo, ali na poseban način. Kako to djeca dožive i 
koliko uživaju dovoljno pokazuje fotografija proslave Cvjetnice.

Kao i niz zajedničkih aktivnosti sa skupinom „Bubamare“ 
tako smo se svi zajedno družili sa vrlo zanimljivom gđom Nikol 
Bali Tilošanec koja je interpretirala svoju najnoviju slikovnicu o 
mišiću Mirku kojeg boli trbuh koja približava djeci problematiku 
IBD .Djeca su uživala u slušanju, aktivno se uključivala u raspra-
vu i dijalog te pripremila i poklon za bolesnog mišića Mirka.

Od listopada do kraja svibnja naši predškolarci vrijedno se 
pripremaju za školu. Dok mlađa djeca odlaze na spavanje oni 
usvajaju predčitačke te predmatematičke vještine kako bi što više 
bili spremni za sve što ih čeka u školi. U redovni program bilo je 
integrirano još šestero vanjskih polaznika koji su tri puta tjedno 
dolazili u naš vrtić te marljivo učili i radili s ostalom djecom. Ne-
davno su nas posjetile i njihove buduće učiteljice Đurđica i Ivana 
što je izazvalo veliko uzbuđenje, a pružile su im i mogućnost bo-
ravka na jednom školskom satu što je bilo jedno novo iskustvo, a 
na čemu im se zahvaljujemo.

I kao i svake godine na kraju rastajemo se od naših predško-
laraca, tako je bilo i polovicom svibnja kada smo organizirali za-
vršnu svečanost u našem dvorištu. Uz nastup naših prijatelja iz 
mlađe skupine te vesele plesove, stihove i podjelu sjećanja našim 
predškolarcima proveli smo lijepe trenutke u druženju sa rodi-
teljima i svim prisutnim gostima, a sve kako bi našim budućim 
školarcima poželjeli puno uspjeha u školi.

Ali tu još nije kraj. Nakon nedavnog kratkog izleta u grad Ko-
privnicu čeka nas cjelodnevni izlet u Zagreb i to posjet Tehnič-
kom muzeju i Zoološkom vrtu. Jako se veselimo što ćemo nakon 
duže stanke ponovo putovati… već brojimo dane.
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Završetkom božićnih blagdana „Bubamare“ su krenule na rad sa snježnim 
sadržajima. Na žalost, zime zadnjih godina su blaže što se odražava čežnjom 
za igrama na snijegu. Ujedno bi se mogli i zapitati da li čovjek ima utjecaj na 
to stanje i promjenu klime? Međutim, mi sami smo si stvarali zimske ugođaje 
radeći umjetni snijeg, putujući na polarne krajeve, a svaku pahuljici koja je 
pala s posebnim veseljem smo ju dočekali. Nadamo se da će iduće zime biti 
više snijega za naše prave zimske radosti.

Dječji vrtić kao odgojno-obrazovna ustanova ima za cilj staviti dječje potre-
be i interese u prvi plan. Tako promatrajući djecu uočili smo interes za brojeve. 
Redovnom šetnjom bližom okolicom našeg vrtića, djeca su počela primjećivati 
brojeve na kućama. Kroz razgovor i daljnja propitkivanja ovoj temi odlučili 
smo se više posvetiti. U SDB-a organizirale smo niz prigodnih aktivnosti nji-
hovu dob. Uz pomoć različitih stolno-manipulativnih igara što napravljenih 
od PNM-a ili gotovih kupljenih djeca su imala mogućnost uočavati sličnosti 
i razlike među brojevima. Matematičke brojalice, društvene igre poslužile su 
nam za lakše savladavanje mehaničkog brojenja, a pomoću likovnih aktivnosti 
uz mnoštvo boja ova tema postala nam je još zabavnija i veselija. Ovo je samo 
mali uvod u matematički svijet koji će nam kasnije dobro doći kao priprema 
za školske zadatke.

Ove godine „ Bubamare„ bavile su se projektom „Čuvari bakinog djetinj-
stva“. 

Prva faza projekta bila je usmjerena na jesenske sadržaje, igre i igračke s 
kojima su se igrali naši pradjedovi i bake. Božićno vrijeme bilo je namjenje-
no za ukrašavanja božićnog drvca na starinski način, tradicionalnim nakitom. 
Za Valentinovo smo se pripremili posjetivši naše prvo prošćenje Svijećnicu i 
kupivši licitarsko srce kao simbol darivanja dragoj osobi. Naše bake i djedovi 
ovim darivanjem pokazivali su simpatije, i to je dio tradicije poznat u Podravi-
ni. Kasnije smo i sami izrađivali licitarska srca.

Integracijom tradicionalnih običaja i igara u svakodnevne aktivnosti i igre 
proširili smo dječje spoznaje o samom značenju Uskrsa, ali i o promjenama 
koje se događaju. Najprije smo obojali pisanice na „starinski“ način, u lupina-
ma luka, a potom se Matkali. Također, pripreme za Uskrs ne mogu proći bez 
„Potrage za pisanicama„ koja je probudila natjecateljski duh, ali i suradnički 
odnos djece. Tradicionalne igre s pjevanjem također su pronašle svoje mjesto 
u našim „Bubamarama“ te smo tako na veseli način proslavili ponovno rođenje 
Isusa, ali i buđenje prirode. 

Kako to već biva u vrtiću polazeći od onog što nas okružuje, svakodnevno i 
poznato, bavili smo se i godišnjim dobima i obilježavali važnije datume. Maš-
kare u vrtiću su nezaboravan događaj i predstavljaju djeci posebno veselje, a 
maski je bilo raznih, veselih i razigranih. Suosjećajnost i empatija u zadnje 
vrijeme primjećuje se kao nešto što sve manje  posjedujemo, a vrijeme Valen-
tinova nam je poslužilo da o toj temi više popričamo. 

Dolaskom toplijeg vremena „Bubamare“ su obilježile istraživanjem proljet-
nica i njihovih karakteristika. Istraživali smo livadne stanovnike i prekrasno 
cvijeće koje nalazimo na livadi, te prikladne sadržaje upotrijebili i u završnoj 
priredbi.

Od zabavnih sadržaja ugostili smo Klauna Čupka sa predstavom „Idemo u 
zoološki vrt“ te dvije predstave  Šarenog svijeta: „Pripremimo dar za pet, cvi-
jeće, tortu ili med“ i „Pažnja pažnja, dar sa neba; vanzemaljac ili beba“. Posjetili 
smo kino Velebit i pogledali animirani film: „Zecko Koš i tajna Mrkog hrčka“.

U periodu koji je pred nama planiramo otići  na izlet u Otrovanec i u Hlebi-
ne i ugostiti goste u sklopu projekta. Kraj radne godine nastavljamo u veselom 
tonu u iščekivanju sunčanih i ljetnih tema te odlasku na more, pa makar i u 
mašti. Tradicionalno i ove godine „Bubamare“ su svojim programom uveselja-
vale svoje roditelje i dale mali doprinos završnoj svečanosti i budućim školar-
cima poželjele sretne i uspješne školske dane. 

Ugodno i toplo ljeto žele Vam “Leptirići“ i „Bubamare“ te odgojiteljice 
Ines, Gordana, Nedeljka i Doris.

$(����"	
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Udruga žena “Ivanečko srce” Koprivnički Ivanec nastoji na 
što optimalniji način djelovati prilagođavajući se trenutačnim 
situacijama, a u skladu sa svojim mogućnostima.

Naša dugogodišnja predsjednica gđa. Slavica Martinaga tru-
di se održati djelovanje Udruge potičući sve članice u provođe-
nju aktivnosti prema planu.

Na rotoru u centru Ivanca i ove su godine posađene nove 
sadnice te u posude ispred sjenice kod Društvenog doma, kao 
što možete vidjeti na fotografijama. Na rotoru u sredini je crve-
ni javor, sadnice hortenzija i mnogo šarolikih dalija koje pruža-
ju prekrasan pogled. Vrijedne i kreativne članice svake godine 
to urade s nekom novom idejom.

Planira se nova izborna skupština, pa i ovim putem poziva-
mo sve zainteresirane, pogotovo mlade osobe da se pridruže 
Udruzi i doprinesu ljepšem izgledu i boljoj promidžbi našeg li-
jepog Ivanca, poznatog pa raskošnom cvijeću.

Ovim putem zahvaljujemo na financijskoj podršci Općine 
Koprivnički Ivanec kao i svim članicama naše Udruge.

Svim mještanima Općine Koprivnički Ivanec čestitamo Dan 
Općine i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja, a svim Ivanima, Ivi-
cama, Ivanama, Ivama i Ivankama želimo sretan imendan. 

Udruga žena „Ivanečko srce“

Udruga žena „Srca Kunovca“ aktivno provodi svoje aktivnosti. Članice redovito uređuju cvjetne gredice u parkovima 
i okolo pilova. Održane su i radionice na kojima su članice izrađivale ukrase za Božić i za Uskrs. Izrađenim ukrasima i 
maštovitim kreacijama uredile su parkove prigodom naša dva najveća blagdana.

Polako se vraćamo uobičajenom načinu života i nadamo se da se prošla situacija nikada više neće ponoviti. 
Želja nam je da se ponovno vrate naša tradicionalna druženja s Udrugama žena iz drugih mjesta. Hvala svim člani-

cama na uloženom trudu u radu naše Udruge kao i svima koji nas podržavaju.
Svim mještanima Općine Koprivnički Ivanec čestitamo Dan Općine i blagdan Župe sv. Ivana Krstitelja, a svima koji 

nose ime Ivan, Ivana i Ivanka želimo sretan imendan!

Udruga žena „Srca Kunovca“

Udruga žena „Crvene ruže“ iz Botinovca kontinuirano provodi svoje ak-
tivnosti sukladno mogućnostima u još uvijek aktualnoj situaciji pandemi-
je COVID-19. Počela je provoditi sastanke i okupljanja te članice redovito 
odlaze na susrete drugih udruga. Tijekom godine održavan je okoliš te je 

nedavno posađeno cvijeće kod društvenog doma i 
križa. Također, članice su sudjelovale na intervjuu 
za Glas Podravine i Prigorja. U planu je do kraja go-
dine nabaviti materijal za uređenje okoliša i razne 
radionice koje su predviđene te održati vlastitu ma-
nifestaciju. Objavljujemo fotografije s intervjua.

Udruga žena „Crvene ruže“ Botinovec
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Početkom 2022. godine počele su se ublažavati epide-
miološke mjere za COVID-19. To nam je dalo vjetar u leđa 
te nakon obavljenih priprema za održavanje radionice mo-
delara i maketara, likovne radionice i radionice 3D mode-
liranja i printanja, prve radionice održane su 29.01.2022. 
godine. Ukupno imamo 27 mladih članova koji sudjeluju na 
nekima od tri radionice. Voditeljice likovne radionice gđa. 
Marija Stipan i gđa. Božica Pukec svake subote prenosile su 
znanje djeci o raznim tehnikama crtanja, a djeca su pokaza-
la zavidnu razinu spretnosti sa svojim odličnim radovima 
koje možete vidjeti u nastavku ovog teksta. Na radionici 
prije Uskrsa polaznici su oslikavali pisanice. Kao što kažu na 
mladima svijet ostaje tako smo i mi dobili novu voditeljicu 
likovne radionice Milku Grubešić koja od svibnja vodi djecu 
u nove izazove boja, pastela, tempera... Jednog dana imat 
ćemo poznatog slikara iz našeg malog mjesta.

Radionicu modelara i maketara vodi g. Mario Švegović. 
Krenuli smo sa jednostavnim radovima koje su djeca sama 
izrezala, izbrusila i zalijepila, a oni koji su htjeli zadržati svoj 
rad mogli su ga ponijeti sa sobom. Već nakon dva mjeseca 
primjetio se napredak kod djece, postajali su sve sigurni-
ji, spretniji i precizniji u izradi svakojakih modela od kutije 
za nakit, okvira za sliku, raznih 3D životinja, namještaja...
Na danima otvorenih vrata koja će se održati 25.06.2022. 

godine mještani i svi zainteresirani moći će posjetiti, ali i 
sami sudjelovati na raznim radionicama uz prigodne poklo-
ne koje će sami kreirati.

Kao i svake godine održava se županijsko natjecanje pod 
nazivom „Modelarska liga“ u Križevcima, na kojoj smo su-
djelovali sa dva tima. Unatoč kratkim pripremama od samo 
dva mjeseca uspjeli smo osvojiti 3. mjesto Luka Lončar i 
Marko Švegović te 4. mjesto Leo Cifer i Teo Šijak Prosenjak, 
a kao nagradu dobili smo kutije pune alata koji ćemo kori-
stiti za vrijeme radionica. Ovim putem čestitamo našim čla-
novima na osvojenim mjestima te im želimo mnogo uspje-
ha u daljnem radu.

Radionicu 3D modeliranja i printanja polazi mlađa po-
pulacija gdje su se po prvi puta susreli sa 3D PEN-om jed-
nostavnijim ručnim oblikom izrade modela i predmeta od 
plastike. Započeli smo sa radom u 3D programu FreeCAD u 
kojemu djeca uče kako crtati prvo 2D modele, a zatim iste 
pretvoriti u 3D model koji mogu isprintati na 3D printeru. 
Također koristimo i CNC laser kojim izrezujemo sve potreb-
no za rad kluba poput paleta za miješanje boja, izradu ra-
znih modela za Božić, Uskrs, Valentinovo... Radionice vode 
Filip Triplat i Mario Švegović.

Osim ovih aktivnosti imamo i vozača off road modela na 
daljinsko upravljanje u klasi 1:8 elektro i nitro klasi. Vozač 
Filip Triplat sudjelovat će na svim prvenstvenim utrkama 
RH, a prema mogućnostima sudjelovat će i na međudržav-
nim utrkama. 

Uz mnogo veselja, smijeha, ali i rada ponekad nađemo 
vremena da zaigramo nogomet između polaznika modelara 
i likovnih radionica.

Nastavili smo suradnju s Dječjim vrtićem „Ivančica“ i OŠ 
Koprivnički Ivanec. Svim polaznicima vrtića i OŠ Koprivnič-
ki Ivanec podijelili smo prigodne poklone prigodom Uskrsa. 
Važno je napomenuti da se nastavila suradnja i sa udrugom 
DIF Koprivnički Ivanec, udrugom branitelja, Zelenom Piš-
kornicom i DVD Koprivnički Ivanec. 

U planu nam je nabavka stolova i stolica kako bi djeci 
i polaznicima radionica osigurali potrebne uvjete za rad. S 
obzirom da općinska vlast nema razumijevanja za rad sa 
djecom ove godine smanjena su nam sredstva za 70%, a 
upitno je da li će klub dobiti i ta sredstva.

Zahvaljujemo se našim donatorima obrtu „Dani“ i zajed-
nici tehničke kulture Koprivničko-križevačke županije.

Marinko Triplat, predsjednik KTK Vector

KTK „Vector“
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Pandemija koronavirusa ograničila je naše uobičaje-
ne aktivnosti, ali za razliku od mnogih folklornih udruga,  
Društvo izvornog folklora uspjelo je održati neprekidnost 
djelovanja, čak i značajno pomladiti sastav aktivnih folklo-
raša, a dodatno nas veseli što nam se povećao broj dečki u 
starijoj folklornoj skupini. 

Sredinom prošlog mjeseca DIF je održao izvještajnu 
sjednicu Skupštine za dvije protekle godine u kojem smo 
se osvrnuli na protekli rad od izborne skupštine održane u 
lipnju 2020. g. na kojoj su članovi dali povjerenje za vodstvo 
u novom četverogodišnjem mandatu dotadašnjoj predsjed-
nici Gordani Horvat.  

Nakon skupštine naše aktivnosti su se nastavile nastu-
pom u sklopu obilježavanja Dana općine Koprivnički Ivanec 
i blagdana sv. Ivana Krstitelja. Potom su članovi DIF-a Do-
roteja i Goran predstavili našu izvornu nošnju na snimanju 
priloga za 55. Vinkovačke jeseni u Koprivnici jer su Vinko-
vačke jeseni te godine prikazane kao mozaik snimljenih na-
stupa u posebnoj emisiji HTV-a. Nastupili smo i na Podrav-
skim motivima u Koprivnici, održanima u listopadu.  

Nastavljena je inventura, uređivanje i označavanje svih 
dijelova narodnih nošnji i ostalih etnografskih predmeta 
kojima DIF raspolaže, a popis još uvijek traje jer kontinu-
irano nabavljamo originalne dijelove naše izvorne nošnje, 
stare i preko sto godina te druge etnografske predmeta za 
našu buduću izložbenu zbirku. Manji broj nastupa u proš-
lom razdoblju omogućio nam je da sredstva usmjerimo u 
otkupljivanje nošnji kao i rješavanje gorućeg problema ne-
dostatka folklornih čizmi, nabavkom 15 novih pari muških 
i ženskih čizama.

U prošloj godini Općina Koprivnički Ivanec dodijelila 
nam je na trajno korištenje prostoriju u zgradi kod društve-
nog doma u Koprivničkom Ivancu, koju smo opremili sto-
lom i hladnjakom. Probe odrasle i dječje folklorne skupine 
započele su početkom ljeta na vanjskoj pozornici čim su to 
epidemiološke mjere dopustile pa je odrasla skupina tradi-
cionalno sudjelovala je u obilježavanju Ivanja i Dana Opći-

ne. Tijekom ljeta folkloraši su vrijedno pripremali nove 32. 
Ivanečke kresove i 5. Ivanečke kresnice i ujedno uvježbavali 
pjesme i plesove za svoje predstavljanje. Ivanečki kresovi 
održani su u kolovozu u šatoru kod društvenog doma na-
stupima domaćina i gostujućih folklornih društava: KUD-a 
Delovi iz Delova, KUD-a Prigorje iz Križevaca i KUD-a Ru-
dar iz Glogovca. Uz Kresove, kao i uvijek, održana je izložba 
rukotvorina s ivanečkim vezom koje izrađuju članice naše 
skupine vezilja.

Početkom rujna održane su 5. Ivanečke kresnice, koje 
sadrže i natjecanje učesnika u nekadašnjim dječjim igra-
ma. Na Kresnicama su uz našu dječju skupinu sudjelovali 
još mališani iz KUD-a Mak iz Trnovca i Tamburaške sekcije 
KUD-a Vidovec.  

Od jesenskih nastupa na poziv HKUD-a Slavonija iz Jak-
šića sudjelovali smo na manifestaciji Pjesmom u jesen te je 
u Križevcima održana 23. Županijska smotra izvornog i ko-
reografiranog folklora u domaćinstvu KUD-a Prigorje Kri-
ževci s malo folklornih društava, stoga smo bili ponosni da 
se mi možemo predstaviti te smo dobili pohvale za uredno 
odjevenu nošnju, usklađenu izvedbu i pomlađeni sastav. 

Skupina izvornih vezilja DIF-a zbog čuvanja od korona-
virusa održala je manje zajedničkih radionica, ali su vezilje 
kod kuće vrijedno našivavale i radove predstavljale na izlož-
bama, održanim uz Dan Općine i Ivanečke kresove te dva 
dana na Podravskim motivima u Koprivnici. 

Ministarstvo kulture prepoznaje naš trud na njegovanju 
ivanečkog veza kao našeg nasljeđa ujedno i kulturnog dobra 
RH pa nam je ovog puta dodijelilo potporu za tehničku po-
dršku i izradu programa Promotivnih radionica ivanečkog 

Društvo izvornog folklora Koprivnički 
Ivanec - Čuvari kulturne baštine
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Nakon razdoblja smanjenih aktivnosti uslijed epi-
demioloških ograničenja zbog pandemije koronavi-
rusa, Udruga „Zelena Piškornica“ Koprivnički Ivanec 
krajem travnja ove godine održala je izbornu skupšti-
nu. Radi jednostavnijeg i djelotvornijeg rada Udruge 
tom prigodom usvojene su statutarne promjene koje 
se odnose na smanjenje broja članova u upravnom 
odboru. Umjesto dosadašnjih trinaest članova uprav-
ni odbor će odsada imati sedam članova te će u prav-
nom prometu umjesto predsjednika i dopredsjednika 
Udrugu zastupati samo predsjednik. Izabrani članovi 
novog upravnog odbora su: Branka Kovač, Dijana Mi-
kulinjak, Radovanka Vrabelj, Marina Rodek, Mario Švego-
vić, Stjepan Šegović i dosadašnji predsjednik Udruge Ivica 
Jakupić, kojem je Skupština izglasala novi mandat pred-
sjednika za slijedeće četverogodišnje razdoblje. U Nadzor-
ni odbor Udruge izabrani su: Dijana Mikšić za predsjedni-
cu te Biserka Geršić i Gordana Horvat za članice NO. Na 
ovogodišnjoj skupštini zaslužnim članovima Udruge dodi-
jeljene su zahvalnice za osobiti doprinos u našem dosadaš-
njem radu. 

U predstojećem razdoblju „Zelena Piškornica“ planira 
nastaviti s javnim izražavanjem stavova i argumenata pro-
tiv gradnje RCGO-a Piškornica te upozoravanjem javnosti 
i mjerodavnih institucija na nepravilnosti kao i štetne i 
protuzakonite aktivnosti vezane uz zaštitu zdravlja, našeg 
okoliša i prirodne baštine. Sukladno interesu planiramo 
organizirati predavanja o aktivnostima koje doprinose 
smanjenju otpada i povećanju recikliranja i razvrstavanja 
na kućnom pragu. Organizirat ćemo javne prosvjede s isti-

canjem stavova o svim postupanjima štetnim 
po zdravlje, okoliš i prirodu, sve s ciljem poti-
canja članstva i građanstva na aktivno sudje-
lovanje u zaštiti zdravlja, okoliša i prirodne 
baštine na području općine Koprivnički Ivanec 
te susjednih općina kao i Grada Koprivnice. S 
javnošću i članovima i dalje ćemo komunicira-
ti putem internetske stranice www.zelenapi-
skornica.hr i društvene mreže Facebook kao i 
putem velikih plakata. Želja nam je i cilj pove-
ćati broj članova, posebice mladih.

Pozivamo vas da nam se pridružite i akti-
virate se u zaštiti svog zdravlja i okoliša i naše 
podravske prirodne baštine.

Podravini vjerni!
Ivica Jakupić, predsjednik

Udruga „Zelena Piškornica“ 
Koprivnički Ivanec  
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veza radi unapre-
đenja predstav-
ljanja ivanečkog 
veza našem član-
stvu i zaintere-
siranoj javnosti. 
Dobru suradnju 
ostvarujemo i s 
Muzejom grada 

Koprivnice pa smo im pomogli u istraživanju za pripremu 
i samom postavljanju izložbe Tibeti u Međimurju i Podra-
vini, koja je otvorena prvo u Čakovcu, a potom održana u 
Koprivnici  i Ludbregu. 

Nakon ovogodišnje zimske stanke zbog ograničene mo-
gućnosti okupljanja ponovno su krenule prvo probe odrasle 
skupine i uvježbavanje nastupa za gostovanje na 37. Smo-
tri folklora „Na Neretvu misečina pala“ koja se održava u 
Metkoviću, na 23. Susretima folklornih društava “Hruševec 
2022.” u Kupljenskom Hruševcu te na županijskoj smotri 
izvornog folklora u Svetom Petru Orehovcu, a potom i pro-
be dječje skupine DIF-a.

Zahvaljujemo svim članovima DIF-a na trudu i anga-
žmanu u radu Društva, njegovanju našeg kulturnog iden-
titeta i baštine kao i Općini Koprivnički Ivanec na podršci 
u našem radu. 

Renata Kotur Jakupić, DIF Koprivnički Ivanec
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U proteklom razdoblju održali smo više sastanaka od-
bora UHDVDR OKI i obilježili smo 30 godina od stradanja 
grada Vukovara paljenjem 30 lampiona u središnjem parku 
Općine Koprivnički Ivanec.

Surađujemo i učestvujemo na raznim manifestacijama 
braniteljskih Udruga širom naše domovine upoznavaju-
ći kolege suborce, družeći se, kako u takmičarskom dijelu  
tako i razmjenjujući iskustva kako poboljšati rad Udruge na 
zadovoljstvo što većeg broja naših članova. 

U suradnji s Područnim odjelom Ministarstva hrvatskih 
branitelja odradili smo akciju sistematskih pregleda za bra-
nitelje na koje se odazvalo 40-tak naših članova.

Nastavljamo na uređenju novih prostora UHDVDR OKI 
te smo tako napravili viseću kuglanu stvarajući uvjete za 
druženje i rekreaciju naših branitelja.

Održali smo izvještajnu skupštinu naše Udruge na kojoj 
smo podnijeli izvješće o radu i planove za iduće razdoblje 
koji su nakon rasprave i usvojeni.

U sklopu obilježavanja Dana naše Općine pripremamo i 
ove godine u suradnji s Općinom besplatnu podjelu pečenih 
riba uz muziku i druženje svih mještanki i mještana naše 
Općine kao i gostiju do dugo u noć pod nazivom “Branitelji 
svojoj Općini”.

Čestitam svim braniteljima naše Općine, kao i svim mje-
štankama i mještanima Dan Općine, a svim Ivankama i Iva-
nima sretan imendan!

Rade Prosenjak, 
predsjednik UHDVDR Općine Koprivnički Ivanec

ŠRK Patuljan Pustakovec je mlada udruga u našoj Općini koja 
svake godine ima sve više članova. Do toga smo došli radi odlične 
atmosfere, puno radnih akcija, uz druženja i razna natjecanja. 

Početkom ove godine imali smo problema zbog niskog vodostaja, 
kao i sva jezera diljem naše županije, ali sva riba je preživjela i prema 
iskustvima vidimo da je u jako dobroj kondiciji. Početkom godine 
kupili smo motorni trimer i traktorski malčer za uređenje okoline 
Jezera Stojnice, šume i livade. Imali smo 3 radne akcije i okoliš o 
kojem brinemo je u besprijekornom stanju. Tokom radne akcije za-
sadili smo i 10-ak mladih sadnica hrasta lužnjaka da se upotpuni po-
stojeća šuma. 

Naš član Mladen Potroško izradio je drvenu klupu koja krasi oko-
liš Jezera. Klub smo koji ima prijelazni pehar za najveću ulovljenu 
ribu u toku kalendarske godine te je iz ruku Antonia Budina došla u 
ruke Dejana Seliščaka koji je odnio pobjedu ulovom šarana od 6,4kg.

Ove godine nam je u planu kupnja još jednog trimera, radne ak-
cije jednom mjesečno radi košnje i organizacija klupskog natjecanja. 
Ovim putem iskazujemo pozdrave svim našim članovima. Bistro! 

Uprava ŠRK Patuljan Pustakovec

ŠRK “Patuljan” Pustakovec

Udruga hrvatskih dragovoljaca i veterana 
Domovinskog rata Općine Koprivnički Ivanec
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DVD Koprivnički Ivanec počeo je 2022. godinu s redovnim sa-
stancima te smo imali redovnu godišnju skupštinu. Tri naša člana 
pohađala su doškolovanje za zvanje časnika koje su uspješno položili. 

Zatim je 5 članova pohađalo obuku za helikopter u Đurđevcu, a 
praktični dio smo imali u zračnoj bazi Lučko. 

Obilježili smo proslavu Svetog Florijana našeg zaštitnika. Počeli 
smo s vježbama za vatrogasna natjecanja. Imali smo nekoliko požara 
otvorenog tipa koje smo uspješno stavili pod nadzor.

DVD Koprivnički Ivanec

S obzirom na prošlogodišnju epidemiološ-
ku situaciju, nismo bili na natjecanjima, ali 
unatoč tome vrijedno smo vježbali cijelo ljeto. 
Podmladak i mladež DVD-a Pustakovec odr-
žao je prvu božićnu priredbu za naše Pustakovčane koja je izazvala pozitivne reakcije naših mještana i načelnika naše 
Općine gospodina Zorana Vrabelja. Ove smo godine krenuli s vježbama za djecu 6-12 godina te se pripremamo za pred-
stojeća natjecanja. Posjetili smo muzej vatrogastva u Varaždinu i javnu vatrogasnu postrojbu u Varaždinu te smo tom 
prilikom saznali kako i zašto dobrovoljna vatrogasna društva djeluju i koliko su značajna za sigurnost svih nas i naše 
imovine. Naš član Luka Šijak je uspješno položio za desanta u helikopteru te time obogatio naše društvo. 

Na žalost napustila su nas dva dugogodišnja člana - Ivan Potroško te Ivan Pavša - vječna im slava i hvala za sav rad i 
doprinos kako DVD-u tako i našem mjestu. Ove godine upisujemo 3 nova člana podmladka u DVD Pustakovec te time 
nastavljamo i dalje predan rad s djecom. U planu je uređenje spremišta da bismo olakšali  intervencije našim operativ-
nim članovima te time bili spremniji za predstojeće sušno razdoblje za koje ujedno i molimo mještane da se suzdrže 
paljenja korova i ostavljanja vatre bez nadzora.                                           Vatru gasi-brata spasi!

DVD Pustakovec

U prvom dijelu godine održana je godišnja Skupština DVD-a Botinovec na 
kojoj su usvojena izvješća za proteklu 2021. godinu kao i plan i program rada te 
financijski plan za 2023. godinu. Zajedno s ostalim dobrovoljnim vatrogasnim 
društvima unutar VZO Koprivnički Ivanec obilježen je dan Sv. Florijana, zaštit-
nika vatrogasaca te se sudjelovalo na godišnjim skupštinama prijateljskih DVD-
a, a sve nakon popuštanja epidemioloških mjera. Prema dobroj praksi vatrogas-
ci uvijek rado pomažu članicama naše Uudruge žena pa su tako nastavili i ove godine prilikom uređenja našeg Botinovca.

Djeca i mladež DVD-a Botinovec krenula su sa svojim vatrogasnim vježbama na čelu s dozapovjednikom Tomislavom 
Gregurekom. Vjerujemo da će svojim trudom i zalaganjem postići dobre rezultate na predstojećim natjecanjima. Redovno 
se obavlja održavanje opreme, vatrogasnog vozila i spremišta, kao i sve pripreme za nadolazeću protupožarnu sezonu.

Zahvaljujemo na suradnji Općini Koprivnički Ivanec i našoj Vatrogasnoj zajednici te Vatrogasnoj zajednici Koprivničko-kri-
ževačke županije, a ponajviše našim članovima na njihovoj volji, trudu i vremenu kojim doprinose radu i napretku našeg DVD-a.

DVD Botinovec

U Vatrogasnoj zajednici Općine Koprivnički Ivanec sudjeluju četri druš-
tva i to DVD Pustakovec, DVD Botinovec, DVD Kunovec te stožerno društvo 
Koprivnički Ivanec. 

Godinu smo započeli održavanjem redovne godišnje skupštine, a zatim su 
sve članice VZO-a sudjelovale u proslavi Svetog Florijana. Svečanom proce-
sijom smo išli do kapelice Svetog Florijana, zatim u crkvu na misu te večeru.

Nabavljala se oprema koja je potrebna za rad naših članica VZO-a. Sve 
članice stoje na raspolaganju svim mještanima naše Općine.

VZ Općine Koprivnički Ivanec
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Dragi prijatelji, navijači i simpatize-
ri NK Sloga i svi žitelji mjesta Kopriv-
nički Ivanec!

Ovu godinu ćemo pamtiti po tome 
što smo se riješili, nadamo se na duži 
rok, pandemije zarazne bolesti korona-
virusa izazvane uzročnikom Covid-19, 
protiv koje smo se svi zajedno borili i 
nadamo se da smo očuvali svoje zdrav-
lje i zdravlje naših bližnjih te smo izvu-
kli iz toga pouku i postali bolji ljudi.

Nakon zimske stanke, zbog ugro-
ze i pandemije koronavirusa, klub je 
napravio planove vezano za daljnje 
takmičenje seniora u 1. ŽNL NS Ko-
privničko-križevačke županije i daljnje 
funkcioniranje kluba. Dana 06. veljače 
2022. godine održana je 4. redovna i 
ujedno Izborna sjednica skupštine NK 
Sloga na kojoj su odabrani novi/stari 
članovi rukovodećeg tijela Uprave klu-
ba odnosno Izvršnog odbora NK Sloga, 
te članovi Nadzornog odbora kluba. 
Tom prilikom su donijete smjernice za 
daljnje funkcioniranje kluba, donesen 
je plan rada i ciljevi razvoja kluba za 
2022./23. godinu za koje nas u prora-
čunskom dijelu podržavaju tijela Opći-
ne Koprivnički Ivanec na čemu se za-
hvaljujemo.

Na veliko zadovoljstvo svih nas u 
klubu, a mislimo i svih onih koji vole 
nogomet i navijaju za NK Slogu, uz ve-
liki suport Općine Koprivnički Ivanec 
donijeta je Odluka o osnivanju Općin-
ske škole nogometa Koprivnički Iva-
nec kao zasebne udruge, izabrana su 
rukovodeća tijela koja su verificirana 
na osnivačkoj skupštini te je odabrano 

strukovno tijelo koje će voditi školu, 
socijalizirati djecu i naučiti vještinama 
nogometne igre. U odluci o osnivanju 
škole nogometa sudjelovali su svi op-
ćinski klubovi i Općina Koprivnički 
Ivanec. Danas ova škola dobro radi i 
okuplja puno djece. 

Seniorska ekipa je doživjela manje 
izmjene što se tiče igračkog kadra. U 
proljetni dio takmičenja se ušlo s na-
dom da se održi jesenski trend lider-
stva u 1. ŽNL, tako da seniori igraju u 
dobrom ritmu i kvaliteti i rezultati re-
alno prate ekipu onako kako smo navi-
kli i što smo si u ciljevima i planovima 
zacrtali, tako da će seniori zadržati pla-
sman na vrhu ljestvice 1. ŽNL. 

Tijekom 2021.g. sudjelovali smo 
u Natječaju za sufinanciranje izgrad-
nje građevinskog zahvata i opremanja 
sportskih građevina u 2021. godini re-
sornog Ministarstva turizma i sporta, 
za projekt „Uređenja malonogometnog 
igrališta i popratnih prostorija u Ko-
privničkom Ivancu“ ishodeći potrebitu 
dokumentaciju odnosno suglasnosti 

nacionalnog sportskog saveza (HNS-a) 
čiji je nositelj bila JLS Općina Kopriv-
nički Ivanec. Projekt je prošao na na-
tječaju, odobrena su stanovita sredstva 
te se početkom ove godine započelo s 
radovima na realizaciji ovoga projekta. 

Zbog izvođenja radova na sport-
skom objektu seniorska ekipa nije bila 
u mogućnosti svoje domaće utakmice 
igrati na svom terenu u „Dolu“, već je 
sklopljen sporazum da se domaće ta-
kmičarske utakmice igraju na igralištu 
NK Bratstvo u Kunovcu, a da se trenin-
zi seniorske ekipe i prvenstvene uta-
kmice veterana NK Sloga odvijaju na 
igralištu NK Jedinstvo Pustakovec. Ve-
zano za dinamiku i obim građevinskih 
poslova na objektu NK Sloga, za vjero-
vati je da će klub i dalje funkcionirati 
van svoga domicilnog terena i objekta 
te da će se i dalje pridržavati skloplje-
nog sporazuma. 

Ovim putem koristimo priliku da se 
zahvalimo svim sponzorima, donato-
rima, prijateljima i simpatizerima klu-
ba koji su na bilo koji način nesebično 
pomogli ovaj klub i ujedno upućujemo 
poziv svim drugima da pomognu naš 
i vaš klub, našoj djeci, našoj mladosti, 
našoj budućnosti.

U nadi da će 2022. godina za sve 
nas biti zdravija i normalnija te ljep-
ša i uspješnija u radu našeg kluba i da 
ćemo se zajedno veseliti uspjesima NK 
Sloga, želimo vam ugodan ljetni odmor 
i čestitamo vam Ivanje i Dan Općine 
Koprivnički Ivanec, a svim Ivanama i 
Ivanima (Ivančica, Ivica, Ivo) sretan 
imendan.

Sportski pozdrav!
Uprava NK „Sloga”

NK „Sloga“ Koprivnički Ivanec
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NK Jedinstvo Pustakovec natječe se u 4. ŽNL i trenutno dr-
žimo 1. mjesto. Što se tiče natjecateljskog dijela, proljetni dio 
odradili smo uz samo jednu izgubljenu utakmicu i ostale pobje-
de. Igrački kadar nam se proširio i imamo vrlo kvalitetnu ekipu 
za viši rang natjecanja pa se nadamo da će naš klub ostati na 1. 
poziciji i ući u rang više. U zimi smo priuštili igračima trenirke 
s obilježjima kluba, kupili smo sportske torbe i od spozora smo 
dobili dresove. Što se tiče radova oko infrastrukture, od Opći-
ne Koprivnički Ivanec smo dobili potvrdu za izradu spremišta 
veličine cca 40 m2 te se nadamo što ranijim radovima zbog prenatrpanosti sadašnjih klupskih prostorija. Ovim putem 
želimo se zahvaliti svim našim navijačima kojih je sve više, članovima uprave, igračima i treneru zbog vrlo pozitivne 
atmosfere u okolini našeg kluba što se u završnici odražava i na sportski rezultat.

Uprava NK Jedinstvo Pustakovec

Nogometni klub Bratstvo natječe se u 1. ŽNL. Nakon odličnog 
jesenskog i nastavka u proljetnom dijelu prvenstva 2021./2022. 
zauzeli smo prvo mjesto na tablici i nadamo se osvajanju naslova 
prvaka koji se čeka devet godina. Klub je poznat po svojim člano-
vima i simpatizerima koji ih prate iz utakmice u utakmicu. Igrač-
ki kadar se sastoji većinom od igrača iz drugih županija koji su se 
odlično uklopili i postali dio nas i našeg kluba. Atmosfera u klubu 
je odlična, kako među igračima tako i u upravi kluba. Što se tiče 
infrastrukture u proljetnom smo dijelu osvježili svlačionice, bojali 
fasade na objektu i izmjenili vanjsku rasvjetu. U dogovoru s Opći-
nom čekamo na priključak kanalizacije. Krajem godine planiramo 
promijeniti stolariju, a u planu nam je i rekonstrukcija svlačionica 
te čekamo da se odradi projektantski dio. 

Svim mještanima Općine Koprivnički Ivanec ispred Nogomet-
nog kluba Bratstvo čestitamo Dan Općine i blagdan župe sv. Ivana 
Krstitelja.

Športski pozdrav iz Kunovca!

NK „Bratstvo“ Kunovec

NK „Jedinstvo“ Pustakovec

Nogometni klub “Rudar” iz Botinovca natječe se u 
trećoj županijskoj ligi NS Koprivničko-križevačke župa-
nije. 

Jesenski dio prvenstva sezone 2021./2022. završili 
smo na 5. mjestu s istim brojem bodova kao i četvrto 
plasirana ekipa NK Zagorec. 

Nakon završetka jesenskog dijela prvenstva, zahva-
ljujući Općini Koprivnički Ivanec i Piškornici sanacijsko 
odlagalište d.o.o. promijenila se stolarija na svim pro-
storijama Nogometnog kluba Rudar Botinovec. Planovi 
uprave su da se na kraju sezone pokuša biti između prvih 
pet mjesta. Ovim putem se zahvaljujemo Općini Koprivnički Ivanec i Piškornici sanacijsko odlagalište d.o.o. na dosa-
dašnjoj suradnji te se nadamo nastavku iste i u sljedećoj godini. 

Također, ovim putem koristimo priliku da se zahvalimo svim sponzorima, donatorima, prijateljima i simpatizerima 
kluba koji su na bilo koji način nesebično pomogli ovaj klub.

NK „Rudar“ Botinovec
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Nakon nekoliko godina šuškanja u sportskim krugo-
vima, 09.02.2022. službeno je osnovana Škola nogometa 
Općine Koprivnički Ivanec. Održano je nekoliko sastanaka 
na kojima nas se okupilo 13 osnivača (Davor Prlok, Andrija 
Medvarić, Nikola Lesar, Luka Čevis, Mihael Sremec, Kreši-
mir Petran, Mihael Budin, Aleksandar Potroško, Tomislav 
Biškup, Siniša Bartolović, Božidar Vrabelj, Ivan Žnidar i 
Ivica Toth) koji su ujedno postali Upravni odbor. 

Nakon opsežnog analiziranja problema koje trenutno 
imamo u nogometnim klubovima u našoj Općini, pred nas 
je stigao vrlo zahtjevan izazov da treba okupiti i raditi s 
djecom na razvijanju nogometnnog znanja i kulture jer su 
ona naša budućnost. Klubovi se trunutno bore s velikim 
nedostatkom domaćih igrača, a razlog tome je da se dje-
ca više ne bave samo nogometom kao nekad nego imaju 
pristup i drugim aktivnostima kao što su plivanje, karate, 
ples te razne druge aktivnosti. Shodno tome, jednostav-
no nema dovoljan broj djece koja bi kroz godine treniranja 
jednog dana stekla dovoljnu kvalitetu nogometnog zna-
nja, odgoja i odgovornosti za priključak ozbiljnijem nogo-
metu u seniorskim momčadima te bila domaća okosnica 
momčadi u svojim selima. Naš cilj je animirati i okupiti što 
više djece te im omogućiti sve uvjete koji su im potrebni za 
treniranje i napredak ne samo u nogometnom nego i od-

gojnom i odgovornom segmentu. 
Vođeni navedenim ciljevima od-
mah smo krenuli na posao te smo u 
vrlo kratkom vremenskom periodu 
uspjeli dovesti na mjesto voditelja 
i trenera škole nogometa legendu 
hrvatskog nogometa Krunu Lovre-
ka te s njime podijelili svoje plano-
ve i vizije. 

Reklamirali smo se po cijeloj Općini i šire, a u završnoj 
fazi smo obišli naše škole i vrtić te smo uspjeli pridobiti ve-
lik broj zainteresirane djece. 15.03.2022. godine smo služ-
beno krenuli sa treninzima te danas imamo upisano oko 
70-ak polaznika, a redovito na trening dolazi njih 50-ak.

Pošto je interes za sudjelovanje bio puno veći od pla-
niranog odmah smo u školu nogometa doveli još dva tre-
nera, Ivicu Ferenčaka iz Kunovca te Tomislava Biškupa iz 
Močila koji zajedno sa Lovrekom rade s djecom. 

Trenutno se ne natječemo dok se ne „poslože ekipe“, 
ali planiramo od jeseni krenuti u natjecateljski dio na po-
dručju naše županije. Odigrali smo do sada dvije prijatelj-
ske utakmice sa djecom iz škole nogometa „Cvetkovca“ i 
„Hlebine-Glogovac-Koprivnički Bregi“.

Treninzi i utakmice se za sada održavaju na nogomet-
nom igralištu u Kunovcu, a svakih nekoliko mjeseci se pla-
niramo seliti po ostalim igralištima u našoj Općini tako da 
ćemo biti zastupljeni u svakom selu.

Sljedeća aktivnost je planirana 24.06.2022. na otvore-
nju novog igrališta s umjetnom travom u „Dolu“ u Kopriv-
ničkom Ivancu gdje ćemo mi kao organizatori ugostiti 10 
ekipa te će ovo ujedno biti prvi turnir u našoj organizaciji, 
a nadamo se da će se održavati svake godine kao tradicio-
nalni. Okupit će se oko 150-ak djece te Vas ovim putem sve 
pozivamo da dođete i skupa s nama uveličate otvorenje. 
Turnir će započeti u 16:00h, bit će nogometa, zabavnih sa-
držaja za djecu te okrijepe za preživjeti toplo poslijepodne 
(držimo „fige“ za lijepo vrijeme).

Zahvaljujemo Općini Koprivnički Ivanec na podršci 
oko ovog zahtjevnog projekta te svim mještanima čestita-
mo Dan Općine uz veselu proslavu.

Uprava Škole nogometa Koprivnički Ivanec
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Škola nogometa Općine Koprivnički Ivanec


